
Aco Franc Šuštar: 
»Ni še čas, da bi se 

umiril in postal 
(samo) dedek!« 

Intervju: 
Evropska zdravnica 

leta je naša 
občanka – doc. dr.  

Antonija 
Poplas Susič

Jure Grilc: 
»Ni bojazni, 

da v ponedeljek, 
1. 9. 2014, 

ne bi bilo pouka!«
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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid 

medijev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod 

zaporedno številko 462 – Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev 

trg 1, Vodice – Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva in pravne 

osebe v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1600 izvodih. – Odgovorna urednica:  

Natalija Rus – Uredniški odbor: Franc Kmetič, Mojca Loč-

niškar, Cveto Vrbovšek in Alenka Jereb – Lektorica: Lidija 

Novak – Fotografije: Rok Štupar in ostali – Oblikovanje:  

Janez Hočevar – Prelom: Vanja Dolhar, Littera picta, d. o. o. –  

Tisk: Littera picta, d. o. o. – Datum natisa: Junij 2014 –  

Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice – elektronski 

naslov: rus.nataly@gmail.com, tel.: 040 412 596 

Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 

www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:

Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave ali neobjave, kraj-

šanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih prispevkov 

v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori in po prav ki 

objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posameznikovo pravico 

ali interes, kot to določa zakon.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 

odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, strank, 

društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na kateri je mo-

goče preveriti avtentičnost avtorja.

Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili,  

kolikor hitro bo mogoče.

Revni in bogati, vsi smo enaki! 
Maj in delček junija, bi lahko rekli, je bil v naši občini namenjen dobro-
delnosti. Dve večji akciji zbiranja pomoči za tiste, ki jo potrebujejo, sta 
bili več kot uspešni. Veseli me, da zmoremo to tudi mi. Čeprav me je pred 
humanitarnim tekom kar nekajkrat stisnilo pri srcu. Zakaj? Ker se družina, 
za katero so se zbirala sredstva, ni želela javno izpostaviti in je to, kdo 
bo prejel denar, ostala skrivnost. Priznam, veliko klicev sem prejela in 
vprašanj, za koga gre – češ, če se tega ne razkrije, ne bodo prispevali 
ničesar. Zakaj osebno tako zelo razumem to družino? V razredu mojih 
hčera so tako kot verjetno povsod drugod otroci iz premožnejših družin 
in tisti iz manj premožnih ali pa celo iz takih na robu preživetja. Naša 
družina sodi med tiste manj premožne. Ja, res imamo hišo, ampak zato 
tudi ogromne kredite, vmes je še dolgotrajna brezposelnost in nekako 
nam še uspeva jadrati skozi mesece. Dopust je enkrat na leto in veseli 
smo, da sploh je, saj je danes tudi to za marsikoga velik luksuz. Se sploh 
zavedamo, koliko je otrok, ki morja niti okusili še niso? Letošnje leto pa 
si je naša družina privoščila tridnevne prvomajske počitnice in kolesarili 
smo po Istri. Pa se otroci srečajo na prvi šolski dan po počitnicah in seveda 
se začnejo pogovarjati, kje vse je kdo bil. Pa pravi sošolec iz premožne 
družine, da so potovali z letalom, več kot 16 ur, da so bili zelo daleč, v 
nekem eksotičnem kraju. Ta fantič vpraša moji dve, če sta tudi onidve kje 
bili. Pa mu odgovorita, da na Hrvaškem, kjer smo kolesarili. In sošolec jima 
reče: »Joj, vi ste pa res revni!« Doma se je nato razvil pogovor in seveda 
ju je malce zabolelo, da ju imajo za revni. Kot mama sem namenila temu 
dolg pogovor in jima pojasnila, da smo bogati pravzaprav mi, saj smo 
skupaj preživeli tri dni, se smejali in si posvetili ves možen čas. Za to, da 
je družina skupaj, ni potrebnih več ur z letalom. Ne vem, če sta me hčeri 
dobro razumeli, vendar upam, da bosta znali gledati na bogastvo tudi 
drugače, ne samo skozi denar! Zelo dobro pa razumem družino, kateri so 
bila namenjena sredstva, zbrana na humanitarnem teku. Ne upam si niti 
pomisliti, kaj vse bi v šoli slišali otroci iz te družine, če bi se pojavili čez dve 
strani v Kopitarjevem glasu. Malce sem razočarana tudi nad ljudmi, ki so 
pogojevali donacijo s tem, da jim razkrijemo podatke o družini. Vem, da 
je med ljudmi nazaupljivost velika, a morda bi bilo dobro kdaj razmisliti 
tudi širše in se vprašati, zakaj se družina ne želi izpostaviti. Za prigodo v 
šoli niti ne krivim otrok, saj niso sami krivi, da tako razmišljajo – vemo, 
kdo je kriv! A žal bodo ti otroci eni izmed tistih, ki jim to, kaj je socialni 
čut, kaj je stiska in kaj vzajemnost, ne bo nikoli jasno. Vem, da bi moral 
biti moj uvodnik bolj namenjen prihajajočemu poletju in počitnicam, a 
naj bodo tudi te misli z vami na poti skozi vroče obdobje leta. Ne pozabite 
nase, nikar pa ne pozabite tudi na druge. Skušajte se prepustiti poletnim 
razvadam, za kar ne potrebujete veliko denarja, le radi se imejte – to je 
največje bogastvo – pa se srečamo spet v avgustu! 
 Tekst: Natalija Rus

Foto: Rok Štupar
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Občina Vodice
Sprejemna pisarna: 

vsak delovni dan od 8. do 17. ure. 

E: obcina@vodice.si, T: 01 833 26 10. 

Občinska uprava: 

ponedeljek in petek od 10. do 12. ure, 

v sredo od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure. 

Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetljave: 

vsak delovni dan med 8. in 15. uro, 

T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10.

Upravna enota
UE Ljubljana, sektor za upravne notranje zadeve, 

Krajevni urad Vodice: T: 01 833 23 00. 

Uradne ure: 

ob torkih, od 8. do 12. ter od 13. do 15. ure.

Javno podjetje Komunala
Vodice, d.o.o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne ure 

v prostorih javnega podjetja (dom krajanov, Utik 1), ob 

ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah med 

9. in 12. ter 14. in 17. uro.

Dežurna terenska služba: M: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, Mengeška cesta 9, 

Trzin, vsak ponedeljek in sredo med 9. in 11. uro; 

v prostorih Občine Vodice vsak ponedeljek 

med 9. in 11. uro.

Po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice, 

T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95 

E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice
vodice@vrtec-vodice.si

Poslovalni čas: vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45-17, 

enota Skaručna: 6.30-16.15 in enota Utik: 6.30-16.30., 

enota Zapoge: 7.00-16.00

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice

T: 01 832 33 66, E: vodice@mklj.si

Delovni čas: 

PON: 12.30 – 19.00

TOR: 12.30 – 19.00

SRE: 12.30 – 19.00

PET: 12.30 – 19.00

ČETRTEK in SOBOTA: ZAPRTO

 

Začasni zbirni center za ločeno 

zbiranje odpadkov

Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s Kamniške 

ceste ali ceste Vodice–Bukovica); 

 vsako delovno soboto, od 9. do 12. ure - vse leto;

 vsako delovno sredo, od 17. do 19. ure - maj, junij, julij, 

avgust in september.

ENSVET – brezplačno energetsko 
svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. Na-

ročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro na T: 01 

833 26 10 (sprejemna pisarna Občine Vodice). 

Uradne ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: od ponedeljka do petka, od 8. do 11.30. in 

od 14.30. do 18. ure. Ob sobotah odprto od 8. do 11. ure. 

T: 01 834 51 70.

Zemeljski plin - Petrol d.d.
Informacijska pisarna Vodice: uradne ure v prostorih 

občinske sejne sobe nad pošto v Vodicah, in sicer vsako 

sredo med 18.30 in 19.30 (vodja informacijske pisarne 

Boštjan Zupančič. 

T: 01 471 44 90, M: 041 577 813).

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota Lju-

bljana, Revir Vodice: uradne ure v prostorih občinske 

sejne sobe nad pošto v Vodicah in sicer vsak četrtek med 

7. in 9. uro

(revirna gozdarka Nina Iveta), M: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijskega svetovalca za področje občine 

Vodice, Primoža Ločniškarja, so vsako sredo od 9. do 13. 

ure v Zadrugi Vodice ter vsak torek in četrtek od 8. do 11. 

ure v prostorih kmetijske svetovalne službe v Medvodah 

(Cesta ob Sori 11). 

M: 041 310 182.

Elektro Ljubljana, d.d. 
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02

Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica

Podrečje 48, Domžale

T: 01 230 47 00

Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. in 

12. uro, sre. med 12. in 16. uro

Nadzorništvo Kamnik

Ulica Kamniško- zasavskega odreda 6a, Kamnik

T: 01 230 47 60

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč T: 080 10 00

Hišni imenik
Dimnikarska služba 
Dimnikarstvo, Uroš Verač s.p.

M: 041 529 563

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice

Delovni čas: Ob ponedeljkih in sredah od 11. do 19. ure,  

torek, četrtek in petek od 8. do 16. ure. Sobota zaprto.  
T: 01 832 43 20.

Patronažna služba
Višji medicinski sestri Majdo Podgoršek in Marijo Čuk dobite 

vsak delavnik med 7. in 9. uro v zdravstvenem domu.

T: 01 833 22 36.

Pomoč na domu
Izvajalec storitve pomoč in nega na domu na področju 

občine Vodice je Comett, Zavod za pomoč in nego na 

domu. Uradne ure za občane občine Vodice glede pomoči 

in nege na domu so v pisarni zavoda v Domžalah, na 

Ljubljanski cesti 36, 1230 Domžale, in sicer: ob ponedeljkih 

in petkih med 8. in 15. uro, ter v sredo med 8. in 13. uro. 

Več informacij lahko dobite tudi po telefonu na številki 

01/721-10-21, 031-740-466, ali preko elektronske pošte 

zavod.campa@comett.si.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić

T: 01 832 40 88

Delovni čas: 

PON in SRE od 13.00 do 17.30

TOR, ČET in PET od 7. do 12.30

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med. ,

T: 01 832 42 93

Delovni čas: 

PON  12. 00 – 18.00

TOR  7.00 – 13.00

SRE  12.00 – 17.30

ČET  7.00 – 13.00

PET  7. 00 – 11. 30

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.

T: 01 832 35 44

Delovni čas:

PON 13.00 – 19.00

TOR 8.00 – 13.00

SRE 12.30 – 18.30

ČET 8.00 – 13.00

PET 7.00 – 12.00

Zavetišče za živali
Zavetišče Meli Trebnje, Repče 10, 8210 Trebnje; vodja 

Dušan Hajdinjak; GSM 031 331 336. 

Pogrebno podjetje Navček, d. o. o.
Visoko 140, 4212 Visoko

031/577-229, 041/628-940
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Zaslužena priznanja

Junija je Občina Vodice še razširila 

omrežje Free Wi-Fi Vodice.

V lanskem letu je Občina Vodice 

(skupaj z upravljavcem Telekomom 

Slovenije) vzpostavila omrežje Free 

Wi-Fi Vodice. Slednje vam z uporabo 

prenosnikov, dlančnikov in pametnih 

mobilnih telefonov preko vstopnih 

točk omogoča brezplačen dostop do 

svetovnega spleta. Tri lani zagoto-

vljene dostopne točke (ob domovih 

krajanov Skaručna, Utik in Vodice) so 

dobro obiskane. Izrazito odstopa zlasti 

slednja v Vodicah, saj jo dnevno obišče 

tudi preko 30 uporabnikov.

Free Wi-Fi omrežje smo pred kratkim 

razširili še na Zapoge (dostopna točka 

je locirana na »zvoniku« tamkajšnjega 

gasilskega doma) ter igriščne površine 

med osnovno šolo ter vrtcem Škratka 

Svita v Vodicah. Tako predstavnikom 

PGD Zapoge kot vodstvu osnovne šole 

se velja zahvaliti za razumevanje, da 

je bila na objekta lahko nameščena 

potrebna oprema.

Storitev brezplačnega interneta je na-

menjena zlasti informiranju in izobra-

ževanju občanov, posebej tistih, ki jim 

komercialni ponudniki zaradi pomanj-

kanja kapacitet tovrstnih storitev še ne 

morejo zagotavljati. V načrtih ostaja 

še nekaj lokacij za namestitev dosto-

povnih točk; upajmo, da katera pride 

na vrsto že v prihodnjem letu. Več in-

formacij najdete na vstopni strani Free 

Wi-Fi Vodice: http://wifi.vodice.si/.

Vabljeni v svetovni splet!

Besedilo: Miran Sirc 

n in n  
tudi v Zapogah in ob OŠ Vodice

Občina Vodice je nabavila tri defibri-

latorje, da bi na ta način prispevala k 

zmanjšanju najhujših posledic nena-

dnega srčnega zastoja. Za ustrezno 

ravnanje in ukrepanje z aparaturo, 

dostopno laikom, vabi na kratek tečaj 

uporabe. 

Ne samo v filmu, tudi v vsakdanjem 

življenju se dogaja, da nekoga doleti 

nenaden srčni zastoj. Nenaden srčni 

zastoj se zgodi, ko normalni srčni ritem 

nenadoma postane kaotičen. Srce več 

ne more črpati krvi in žrtev se zgrudi, 

preneha dihati, postane neodzivna. Ne-

nadni srčni zastoj lahko doživijo otroci, 

najstniki, športniki in starostniki (kdor-

koli in kadarkoli). Čeprav se možnost za 

nenadni srčni zastoj povečuje z leti in pri 

ljudeh s težavami na srcu, so velik od-

stotek žrtev ljudje brez znanih rizičnih 

faktorjev. V Sloveniji dnevno zabeležijo 

10 nenadnih srčnih zastojev, od tega jih 

preživi le 50 %. 

Da bi se taki neljubi dogodki ne kon-

čali s smrtjo, je Občina Vodice nabavila 

tri defibrilatorje, imenovane tudi AED 

(kratica pomeni avtomatski zunanji de-

fibrilator), ki se uporabljajo za dovajanje 

električnega sunka osebi, ki je doživela 

nenaden srčni zastoj. AED naprave so 

izdelane tako, da z njimi lahko rešujejo 

življenje tudi laiki. Dve elektrodi, ki sta 

povezani na AED, se namesti na paci-

entov prsni koš. 

Računalnik v AED-ju analizira pacientov 

srčni ritem in določi, če je pacient v ži-

vljenjski nevarnosti  in  potrebuje elek-

trični sunek. Električni sunek, ki vzpostavi 

normalni srčni ritem, lahko žrtvi reši ži-

vljenje. Za vsako minuto, ko srce ne bije, 

se možnost za preživetje zmanjša za 10 

%. Po šestih minutah nebitja srca pride 

do nepopravljive škode v možganih. 

Zato sta poučevanje posameznikov te-

meljnih postopkov oživljanja  in  širitev 

AED MREŽE pri reševanju človeških ži-

vljenj izjemnega pomena.

Defibrilatorji so že 

nameščeni v treh 

občinskih zgradbah, 

kjer mesto namestitve 

označujejo ustrezne 

table: v Kulturnem 

domu Vodice (pred 

pošto), v Zadružnem 

domu Utik (za trgo-

vino) in Zadružnem domu Skaručna 

(poleg trgovine).

 

Za ustrezno ravnanje z aparaturo bo po-

tekal tudi kratek tečaj (90 min) v sredo, 

19. junija ob 19. uri, v dvorani Kultur-

nega doma Vodice. Vabljeni ste vsi, ki 

vas to zanima, ter vsi tisti, ki ste po svoji 

poklicni dolžnosti, usposobljenosti ali 

vključenosti v razne skupine prve po-

moči še posebno zaželeni, da ponudite 

svojo pomoč ob morebitni nezaželeni in 

nepričakovani težki zdravstveni situaciji 

ali nesreči.

Besedilo: Rado Čuk – višji svetovalec I

Uradna 

oznaka AED
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Občina Vodice je pred kratkim obja-

vila dva javna razpisa za izvedbo na-

slednjih del:

 − »Dokončanje del izgradnje komu-

nalne infrastrukture za občinski na- 

črt ŠS 14/1-1- Vodice – del (Pod 

cerkvijo)« ter

 − »Lokalna cesta Martink–Vodice, 

odsek Martink–Habe; vzdrževalna 

dela v javno korist«.

V območju »Pod cerkvijo« oz. v so-

seski »Ob grabnu« je bila glavnina 

infrastrukture zgrajena že pred leti. Z 

vidika gospodarnosti (zlasti da se pre-

prečijo poškodbe asfaltnih površin in 

dreves) je bilo dokončanje del predvi-

deno po izgradnji glavnine objektov 

na tej ulici. Slednje se je zgodilo, zato 

bo Občina Vodice pristopila k dokon-

čanju še potrebnega (fina preplastitev 

vozišča in parkirišča, asfaltiranje ploč-

nikov, končna hortikulturna ureditev). 

Ker je šel dosedanji izvajalec (Cestno 

podjetje Ljubljana) v stečaj, je bilo 

treba najprej z njim razdreti pogodbo 

ter pristopiti k izbiri novega izvajalca 

za preostala dela.

Glavna lokalna cesta – povezava Vodic 

z Mengšem – je v pretežnem delu že 

kar spodobna. Po uskladitvi večine 

projektnih rešitev z mejaši ceste ter 

po obnovi vodovoda in kanalizacije 

za TK vode bo temeljite obnove de-

ležen še preostali del, na odseku med 

Habetom in Martinkom. Cesta bo utr-

jena, razširjena (s kolesarskim pasom), 

preplastena in primerno osvetljena.

Z deli na obeh objektih bomo začeli 

po zaključku izbirnih postopkov; 

predvidoma v poznem poletnem oz. 

zgodnjem jesenskem času. (Upamo 

vsaj, da se ne bo zapletlo s kakim, 

danes »tako modernim«, revizijskim 

postopkom.) 

Besedilo: Miran Sirc

ni i i

obnovo ceste Koseze Habe–Martink

Po predhodnih uskladitvah z Direk-

cijo RS za ceste podpisana pogodba 

s projektivnima podjetjema SAVA-

PROJEKT d.d. in DOLENJSKA PRO-

JEKTIVA d.o.o. Novo mesto

Državna regionalna cesta R3-639/1141 

Šentvid–Vodice je bila na območju 

naše občine v preteklih letih deležna 

temeljite rekonstrukcije na kar nekaj 

odsekih. Potreben obnove ostaja prak-

tično le še odsek skozi samo naselje 

Skaručna, kjer pa je treba sočasno 

obnoviti oz. zgraditi tudi vso komu-

nalno infrastrukturo, pločnik ter izvesti 

ukrepe za umirjanje prometa.

Ker je cesta v državni lasti in je zanjo 

kot upravljavec pristojna Direkcija RS 

za ceste (DRSC), (dolgotrajna) pot do 

same rekonstrukcije vodi preko nje. Že 

v l. 2012 smo tako z njihovimi službami 

usklajevali projektno nalogo, ki jo je 

pristojna komisija potrdila proti koncu 

tistega leta. V prvem polletju lanskega 

leta smo z Ministrstvom za infrastruk-

turo in prostor uspeli skleniti protokol 

o ureditvi medsebojnih razmerij pri 

nameravani ureditvi regionalne ceste 

skozi naselje Skaručna. Žal se, vsaj v fi-

nančnem smislu, ministrstvo ni hotelo 

kaj bolj določneje zavezati. Umestitev 

rekonstrukcije v državni proračun tako 

ostaja še odprta.

Ker brez izdelanih načrtov, prido-

bljenih gradbenih dovoljenj ter ure-

jenih zemljiško knjižnih razmerij z me-

jaši ceste fizična obnova ni možna, nas 

neodločenost ministrstva ni zadržala. 

Proti koncu lanskega leta smo pristopili 

k izbiri projektantov, ki bodo skupaj s 

svojimi partnerji ter podizvajalci poskr-

beli za vse prej našteto. Poleg glavne 

– regionalne – ceste bodo odgovorni 

iz podjetij SAVAPROJEKT d.d. (vodilni 

partner), DOLENJSKA PROJEKTIVA 

d.o.o. Novo mesto (partner), EGAL PB 

D.O.O., STIA NGI d.o.o. in GEODETI, 

d.o.o., Grosuplje (vsi trije podizvajalci) 

izdelali načrte ter izvedli vse pripada-

joče aktivnosti za celovito komunalno 

ureditev še za tri stranske odseke, ki 

bodo služili kot odvodniki za meteorne 

(proti potoku) in odpadne vode (proti 

bodočemu povezovalnemu kanalu).

Uspeh nameravanih postopkov brez 

sodelovanja z vaščani, mejaši cest ne 

bo mogoč. V posameznih fazah projek-

tiranja bodo tako rešitve predložene 

na vpogled in diskusijo tudi občanom; 

prvo predstavitev v Domu krajanov na 

Skaručni je moč pričakovati še pred 

poletnimi počitnicami. Verjamemo, 

da bomo v konstruktivnem duhu vsi 

skupaj uspeli doseči cilj – zaključiti 

zahtevna in celovita inženirska opra-

vila v l. 2015, kar nam bo omogočilo, 

da bomo odločneje potrkali na vrata 

državnega proračuna. 

Besedilo: Miran Sirc
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Občina Vodice še vedno finančno 

spodbuja ustrezno trajno deponi-

ranje odsluženih salonitnih plošč.

Občina Vodice je v skrbi za čisto okolje 

in zdravje naših občanov že pred leti 

sprejela pravilnik, na podlagi katerega 

je možno pridobiti enkratno denarno 

pomoč. V primeru ustreznega ravnanja 

in trajnega deponiranja odsluženih 

salonitnih plošč vam Občina Vodice 

lahko povrne do 440 € za posamezen 

objekt (velja za fizične osebe). V dobrih 

šestih letih smo tako skupaj ustrezno 

trajno deponirali že skoraj 68 t salonitk, 

oz. skoraj 4.200 m2 salonitne kritine. 

Nedvomno gre za pomemben pri-

spevek k zagotavljanju bolj zdravega 

življenjskega okolja, zato je namenska 

proračunska postavka ostala tudi v le-

tošnjem občinskem proračunu. 

Ker gre za nevarne odpadke, je treba 

z njimi primerno ravnati in jih pred 

trajnim deponiranjem ustrezno pri-

praviti oz. zaščititi. Z željo, da bi s tem 

v zvezi pri oddaji azbestnih odpadkov 

na Barju imeli čim manj težav, so v 

Snagi Javnem podjetju, d.o.o., pripra-

vili ustrezna navodila. Le-ta, kot tudi 

samo vlogo za dodelitev enkratne 

denarne pomoči, naši občani lahko 

dobijo v sprejemni pisarni Občine 

Vodice ali pa na spletni strani Občine 

Vodice http://www.vodice.si/ v rubriki 

Obrazci, vloge, zahtevki / Varstvo 

okolja ter učinkovita raba energije. 

Ker mora Snaga voditi točno evidenco 

o poti odpadkov od izvora (strehe) do 

deponije, je pomembno, da odstra-

njevanje in prevoz azbestne kritine 

poverite izvajalcem, ki so za to vpi-

sani v ustrezne evidence, ki jih vodi 

Agencija RS za okolje.

Izkoristimo ponujeno priložnost ter 

poskrbimo še za preostale salonitke 

na naših strehah.

Besedilo: Miran Sirc 
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Vsi skupaj moramo skrbeti za 

zgledno urejenost našega zbirnega 

centra

V letu 2008 je Občina Vodice znotraj 

območja čistilne naprave Vodice ure-

dila začasni zbirni center za ravnanje z 

odpadki, ki je v polnosti opravičil svoj 

obstoj. V lanskem letu je zbirni center 

obiskalo že 2580 naših občanov. Snaga 

d.o.o. je z zbirnega centra odpeljala 

250 t različnih vrst odpadkov. Zadnja 

leta je poleg rednih sobotnih terminov 

(med 9. in 12. uro) v poletnem času 

(maj, junij, julij, avgust, september) 

zbirni center odprt tudi ob sredah 

med 17. in 19. uro.

Zbirni center je namenjen ločenemu 

zbiranju odpadkov iz gospodinjstev. 

Storitve Zbirnega centra Vodice lahko 

brez dodatnega plačila koristijo pre-

bivalci občine Vodice, ki so vključeni 

v sistem ravnanja z odpadki. 

Na zbirnem centru se odpadki zbirajo 

v 10 ločenih frakcijah:

 − kosovni odpadki: kopalniška 

oprema, preproge, oblazinjeno 

pohištvo in vzmetnice, svetila in 

senčila ipd.

 − leseno pohištvo: omare, stoli, grad-

beni elementi, parket, iverne plošče 

ipd.

 − električna oprema: monitorji, TV 

aparati, ekrani, radijski sprejemniki, 

računalniki, telefoni, bela tehnika 

ipd.

 − kovinski odpadki: masivne kovine, 

radiatorji, jekleni profili, kopalne 

kadi, sodi, ročke, kantice, konzerve, 

pločevinke pijač ipd.

 − zeleni odrez: grmičevje in vejevje, 

ostanki košenj, listje, rože ipd.

 − organski odpadki: organski kuhinjski 

odpadki, povrtnine, sadje ipd.

 − kartonska embalaža

 − ravno okensko steklo (pri tem velja 

opozoriti, da v ta zabojnik ne sodijo 

avtomobilsko steklo, porcelan, ke-

ramika)

 − plastična embalaža: trda plastika, za-

bojčki (gajbice), plastenke, ročke ipd.

 − plastične folije: plastične folije vseh 

vrst, PVC vrečke, vreče in embalaža.

V sklopu začasnega zbirnega centra 

je urejen tudi EKO otok, zabojnik za 

odlaganje odsluženih CD-jev in DVD 

plošč ter zabojnik za rabljena oblačila, 

obutev in tekstil.

Ostali odpadki (npr. gradbeni od-

padki, azbestni odpadki, avtomobilske 

gume, nevarni odpadki …) ne sodijo 

na naš zbirni center, saj primešani 

med zgoraj navedene frakcije povzro-

čijo, da so vsi ločeno zbrani odpadki 

neuporabni za nadaljnjo reciklažo. 

Upravnik zbirnega centra bo moral 

oddajo tovrstnih odpadkov žal za-

vrniti. Vsi naši občani pa lahko vse te 

odpadke brez dodatnega doplačila 

oddajo v Zbirnem centru Barje, ki je 

odprt vsak dan (razen ob nedeljah in 

praznikih).

Kljub vsem možnostim za ustrezno 

ločevanje odpadkov, si nekateri dovo-

lijo izven obratovalnega časa zbirnega 

centra odpadke odložiti pred njegov 

vhod. Dejanje, ki povzroči nemalo 

dodatnega dela in čiščenja, sočasno 

pa kazi okolico ter daje izrazito slab 

zgled. Bi kaj takega odložili pred vhod 

svojemu sosedu; oz. kako bi se počutili, 

če bi sosed to storil vam? Tovrstne pre-

krške bodo v bodoče pristojni organi 

striktno sankcionirali.

Vsi skupaj se potrudimo za lep izgled 

naše zelene občine. Hvala, ker ustrezno 

ločujete odpadke! 

Besedilo: Miran Sirc 

Neprimerno odlaganje v ZC Vodice
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V minulih letih se je večkrat vprašal, 

kaj v življenju si želi in česa ne. Za-

gotovo nikoli ne bo živel v Ljubljani, 

si je rekel, in ne bo se poročil pred 

svojim 27. letom, zagotovo pa ne s 

Štajerko. In kot pravi star pregovor, 

da se zarečenega kruha poje največ, 

se je poročil pri 20 letih s Štajerko 

in skupaj z njuno družino sta 7 let 

živela v Ljubljani. Desetletje kasneje 

si je znova postavil vprašanje, zakaj 

se ljudje sploh ukvarjajo s politiko 

in kaj je njen smisel. A kmalu zatem 

se je znašel v lokalni politiki z željo 

in zavedanjem, da mora dvigniti ži-

vljenjsko raven občanov s politiko 

sodelovanja, spoštovanja in razvoja. 

Mu je uspelo, mu uspeva in ali ima 

rezervni načrt, če mu v septembru 

ne bo, pa v intervjuju, ki sledi. 

Kako ocenjujete Vaš mandat, ki se 

izteka?
Bolje bi bilo, da bi na to vprašanje od-

govoril kdo drug, a vseeno ocenjujem, 

da je minil izredno hitro, kar pomeni, da 

smo bili vseskozi polno zaposleni. Dela 

in težav, tako znotraj kot zunaj občine, je 

bilo ogromno. Veliko smo že uredili, a še 

vedno ne vsega, se pa vseskozi trudimo, 

da bodo stvari stale tako, da bo najboljše 

za občane in zaposlene. 

Torej ste bili uspešni? 
Menim, da je kljub vsemu to uspešen 

mandat, ki je občini Vodice in njenim 

občanom prinesel mnogo dobrega na 

vseh področjih lokalnega delovanja in 

življenja. Predvsem sem ponosen na 

odlično in uspešno finančno delovanje 

vseh naših društev, vrtca, šole in komu-

nale. Občina je dejansko poskrbela za 

vse občane in za dobro sodelovanje vseh 

generacij, tako za naše najmlajše kot za 

najstarejše. Izboljšali smo komunikacijo 

med praktično vsemi akterji v naši občini 

in tudi med sosednjimi občinami, orga-

nizirali in sodelovali smo pri številnih kul-

turnih, športnih, gasilskih, društvenih in 

ostalih projektih, ki so se skozi zadnja 

leta odlično razvijali in medsebojno do-

polnjevali. Najpomembnejši pa je bil sam 

zgled delovanja v Občinskem svetu, kjer 

smo na mojo željo uspeli delovati strogo 

nepolitično. Menim, da mora tak način 

vodenja, izključno v korist občine, ostati 

tudi v prihodnje. 

Ste bili dovolj uspešni pri črpanju 

sredstev in na kateri projekt ste 

najbolj ponosni?
Vedno bi se dalo postoriti še kaj več. Za 

izgradnjo obnove vodovoda smo v dveh 

razpisih že prejeli 85.000 evrov nepo-

vratnih sredstev. Za izvedbo upravne 

komasacije na osrednjem delu občine 

smo prejeli odločbo o nepovratnih sred-

stvih v višini 230.000 evrov, zaključek ko-

masacije predvidevamo v naslednjem 

letu. Za izvedbo energetske sanacije 

Osnovne šole Vodice smo prejeli od-

ločbo o nepovratnih sredstvih v višini 

555.000 evrov, sanacijska dela so se že 

pričela in predviden zaključek sanacije 

bo pred začetkom naslednjega šolskega 

leta. Za potrebe izgradnje glavnega fe-

kalnega kanalizacijskega sistema C0 

smo že pridobili gradbeno dovoljenje 

in izbrali najugodnejšega izvajalca ter 

vložili vlogo za sofinanciranje projekta 

v višini 4,7 mio evrov, žal pa nam država 

zaradi svoje napačne finančne politike še 

do danes ni izdala odločbe. Kljub vsemu 

odločbo pričakujemo še v tem letu in z 

deli bomo predvidoma začeli v letu 2015. 

In na kaj ste najbolj ponosni?
Na protipotresno obnovo stare zgradbe 

Osnovne šole v Vodicah, saj smo se v 

prvem tednu mojega nastopa župa-

novanja odločili, da se lotimo projekta 

sanacije in nadgradnje dokončanja šole. 

Zdaj imamo potresno varno in izredno 

lepo šolo od znotraj, jeseni pa bo šola 

energetsko sanirana in bo dobila še novo 

fasado. Verjemite mi, ko bodo dela za-

ključena, bo to ena izmed najlepših šol v 

Sloveniji in vsem nam bo lahko v ponos. 

Po bitki smo vsi generali, a če pogle-

dava s kritično distanco, ste se kdaj 

umirili in rekli, to bi moral narediti 

drugače?
Trenutno še ni časa, da bi se umiril in 

pogledal kritično nazaj. Dela je ogromno 

in časa za dokončanje zastavljenih in na-

črtovanih nalog skladno s proračunom 

ni veliko. Glede na dejstvo, da imam v 

Občinskem svetu odlično ekipo, ki me 

stalno opozarja in mi svetuje ter njihova 

mnenja resno upoštevam, menim, da ve-

čjih napak vseeno nisem storil. Verjetno 

sem bil v začetku nekoliko »neroden« 

ob konstituiranju Občinskega sveta in 

Poletje 2014 bo daleč od sproščujočih skokov v morje. Asfaltirati je treba nekaj cest, 

obnoviti avtobusne postaje, zaključiti energetsko sanacijo osnovne šole, urediti 

kulturne domove in igrišča ter opraviti še nešteto malenkosti, ki so očem skrite. 
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delovnih teles, saj smo porabili več kot 

pol leta, da je zadeva stekla. No, škode 

za občino v bistvu ni bilo, zadeva se je 

zapletla zaradi slabe zakonodaje, spleta 

okoliščin in moje začetne neizkušenosti. 

V iztekajočem se mandatu se je zgo-

dila prelomnica v vašem življenju, 

postali ste dedek, čeravno to dobro 

skrivate, nihče vam namreč ne bi pri-

sodil let, ki jih vidimo pred seboj ob 

omembi besede dedek.
Z vnukom Teom sva se takoj po nje-

govem rojstvu dogovorila, da me kliče 

Aco, torej beseda dedek za enkrat ne 

pride v poštev in do danes Teo ta do-

govor upošteva. Mogoče bo v prihodnje 

drugače. Veselja kar ni konca in dan po 

občinskem prazniku praznujemo tudi pri 

nas. Sam pa vnuka doživljam kot novo 

zanimivo življenjsko izkušnjo, ki našo 

družino dopolnjuje, izpopolnjuje in ji 

zmanjšuje povprečno starost družinskih 

članov. Skratka, blagodejno vpliva na vse 

nas in nam riše nasmehe na obrazih! 

Povejte, imate kak rezervni načrt, 

če se septembra ne izide?
Septembra se bo vsekakor izšlo, tako ali 

drugače. V vodenje občine sem vložil ves 

svoj trud, znanje in energijo, z namenom, 

da med seboj povežem večino ljudi, dru-

štev in organov občine z enim samim 

ciljem, ustvariti boljše in prijetnejše po-

goje za skupno sobivanje. Zato si želim, 

da bodo jesenske volitve zaključene v 

prvem krogu in da bo Občina Vodice 

dobila najboljše svetnike in dobrega 

župana, ki mora zaključiti začrtano in 

potrjeno vizijo in strategijo ter že začete 

razvojne projekte občinskega središča, 

šole in vrtca ter kanalizacije. Torej, re-

zervnih načrtov za september nimam 

in o njih niti ne razmišljam, saj nimam 

časa in sem v celoti vpet v odgovorno 

in zahtevno delo vodenja občine. To je 

preprosto postal moj način življenja in 

edino resno delo, ki ga z veseljem in 

ponosom opravljam. 

Bodo počitnice delovne ali spro-

ščujoče?
Na občini se nam skladno s proračunom 

zaključujejo nekateri najpomembnejši 

letošnji projekti, ki so načrtovani tako, 

da bodo izvedeni v času, ko je večina 

občank in občanov na dopustu ali pa 

učencev ni v šoli. Asfaltirati je treba 

nekaj cest, obnoviti avtobusne postaje, 

zaključiti energetsko sanacijo osnovne 

šole, urediti kulturne domove in igrišča 

ter opraviti še nešteto malenkosti, ki 

so očem skrite. Poleg vsega je treba 

poskrbeti za pripravo in organizacijo 

vsakoletnih občinskih prireditev in še 

dobro se moram pripraviti na lokalne 

volitve. Nekaj dni pa se bo vseeno našlo 

za kakšen kratek skok v morje. Torej to 

bodo v večini delovne počitnice. Spro-

stitev bo morala počakati na krompirjeve 

počitnice.

Besedilo: Gorazd Dominko

Fotografije: Rok Štupar

Nekaj odličnih nasvetov sem prejel tudi s strani prijateljev in svoje družine. 

Neprecenljivi pa so nasveti večine svetnikov v Občinskem svetu, predvsem 

tistih, ki dobro sodelujejo z menoj in neprestano iščejo najboljše rešitve.

V vodenje občine sem vložil ves svoj 

trud, znanje in energijo, z namenom, 

da med seboj povežem večino 

ljudi, društev in organov občine z 

enim samim ciljem, ustvariti boljše 

in prijetnejše pogoje za skupno 

sobivanje. 
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Ste družinska zdravnica v ZD Lju-

bljana. Že 15 let tudi poučujete 

študente medicine. Sodelovali ste 

pri več mednarodnih raziskovalnih 

projektih s področja tveganega pitja 

alkohola in ste uveljavljena razisko-

valka na mednarodnem področju 

družinske medicine. Pa morda za 

začetek, kdo je družinski zdravnik? 

Družinski zdravnik je po starem splošni 

zdravnik z dopolnjeno specializacijo, 

saj naj bi se ukvarjal z zdravjem ljudi 

v kontekstu njihovih družin. Ker pa je 

pri nas pediatrija zelo dobro razvita, 

imamo manj otrok. 

Uvedli ste tudi pilotni projekt refe-

renčnih ambulant. Kaj to pomeni in 

koliko jih imamo trenutno?

To pomeni, da se timu poleg zdravnika 

in srednje medicinske sestre priključi 

še diplomirana medicinska sestra in ta 

prevzame celotno preventivo, ki se v 

referenčnih ambulantah začne izvajati 

v mlajšem starostnem obdobju in je 

bolj celovita, ne samo za srčno-žilne 

bolezni, ampak za vse kronične nenale-

zljive bolezni. Diplomirana medicinska 

sestra tudi načrtno vodi urejene kro-

nične bolnike. To pomeni, da če ima 

kdo astmo, je zaradi zdravil »zdrav«. 

Nekoč so taki bolniki prišli enkrat letno 

po recept in ko si jih vprašal, kako so, 

so odgovorili da dobro, čeprav morda 

to ni bilo res. Zdaj pa še preden dobijo 

recept v referenčni ambulanti, preve-

rimo še funkcijo dihanja in opravimo 

podobne preiskave. 

Koliko imamo trenutno referenčnih 

ambulant v Sloveniji?

Trenutno jih imamo 352, v letošnjem 

letu pa jih bo še 81. Konec leta jih bo že 

polovica vseh v slovenskem prostoru. 

To pomeni, da se je projekt izkazal za 

koristnega. 

Ste prva Slovenka, ki je prejela la-

skavi naziv Evropska zdravnica leta. 

Ste ponosni na ta naziv in kaj za vas 

to pomeni? 

Zame je bilo to res presenečenje. Udej-

stvovati se moraš na raziskovalno-aka-

demski ravni, biti moraš dober dru-

žinski zdravnik, ki dela v praksi, ter si 

na širši ali nacionalni ravni prispeval 

Evropska zdravnica

Slabih deset let z družino živi v 

Utiku. Z možem – on Primorec, 

ona Korošica – sta postavila hišo, 

kjer se odlično počutita. Pre-

prosta ženska z velikim srcem in 

neizmerno energijo. Njen smeh 

je nalezljiv, prijaznost pa popla-

čana. Med najinim pogovorom ji 

je prijazni sosed prinesel solato z 

domačega vrta, navdušena je nad 

življenjem in ljudmi na vasi. Laska-

vega naslova najboljše zdravnice 

v Evropi ne sprejema prevzetno, 

ostaja preprosta in dobrosrčna 

zdravnica s srcem. 

Njen smeh je nalezljiv. 



Doc. dr.Tonka Poplas Susič, dok-

torica znanosti ter docentka s 

področja družinske medicine. 

Je članica nekaterih uglednih 

mednarodnih organizacij na po-

dročju družinske medicine in čla-

nica mnogih strokovnih teles. Na 

področju družinske medicine je 

predavateljica za študente medi-

cinske fakultete ter specializante 

družinske medicine. Sodeluje v 

mednarodnih in domačih razi-

skovalnih projektih. Zaposlena je 

v Zdravstvenem domu Ljubljana 

(ZDL), kot zdravnica družinske me-

dicine in kot strokovna vodja tega 

zdravstvenega doma. 
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nekaj za boljše zdravje ljudi. Mislim, 

da se še ne zavedam prav dobro, kaj 

ta nagrada pomeni.

Pravite da je bil ta naziv, nagrada 

presenečenje. Kako se je vse skupaj 

začelo?

Spomnim se, da so me enkrat v febru-

arju spraševali za takšne bolj osebne 

podatke in nato kasneje še enkrat. 

No, takrat sem pa res že želela vedeti, 

zakaj jih potrebujejo. Izvedela sem, 

da pišejo predlog za WONCA. ( Gre za 

to, da Evropsko Združenje zdravnikov 

družinske medicine vsako leto podeli 

nagrado za evropskega zdravnika 

leta. Nagrado prejmejo zdravniki, ki 

so po mnenju mednarodne komisije, 

v kateri so bili letos po en predstavnik 

Grčije, Nizozemske, Španije, Avstrije in 

Belgije, pustili pomemben pečat v zdra-

vstvu, zdravju posameznika in skupnosti 

s pomočjo lastnih prispevkov k zdra-

vstveni oskrbi ter stroki). Vključenih je 

bilo 52 evropskih držav. Ko sem brala 

tisto pismo, sem si mislila, da so pa to 

preveč visoke zahteve in enostavno 

pozabila na to. Dokler ni prišlo pismo, 

da sem izbrana za evropsko zdravnico 

leta. Tako da je bilo to resnično pre-

senečenje. 

Kaj ta laskavi naziv pomeni za vas 

osebno?

Na to gledam kot na eno prijetno za-

devo, nagrado, ki je ne pričakuješ, a te 

ta nagrada hkrati ne obvezuje, ker je 

to tako ali tako način tvojega dela in 

bo tak ostal tudi naprej. Če smo nekaj 

dobrega naredili, je super, če bomo še 

kaj, pa tudi, ni pa to zdaj neke tekmo-

valne narave.

Ampak s tem nazivom ste se uvrstili 

v izbor svetovnega zdravnika leta, 

ki bo razglašen leta 2016 na konfe-

renci Wonca World v Riu de Janeiru. 

Kako sprejemate to?

Mislim, da je Slovenija majhna – in ne 

bom rekla, da je lažje, saj je v majhnih 

državah kdaj kaj narediti lahko tudi 

težje – a vseeno toliko razvita, da se 

lahko en projekt nadgradi, kar pa je 

lažje kot na primer v eni srednjeafriški 

državi zagotoviti cepljenje. Prepričana 

sem, da če bi nekomu uspelo zago-

toviti osnovno zdravstvo vsem tem 

manj razvitim regijam, je to tisto, kar 

si zasluži nagrado. 

Na Ljubljanskem gradu je 22. maja 

potekal sprejem ob Evropskem pri-

znanju družinski medicini v Slove-

niji. Udeležil se ga je tudi naš župan, 

ste ga pričakovali?

To pa moram priznati, da župana nisem 

pričakovala in je bila njegova udeležba 

in šopek, ki mi ga je izročil, zelo veliko 

presenečenje in resnično sem se ga 

razveselila. 

Glede na vaše dolgoletne izkušnje v 

medicini in mnogo pacientov, s ka-

terimi se srečujete, kako bi opisali 

razliko oziroma odnos do zdrav-

nikov, zdravniškega poklica danes 

in pred 25. leti?

Odnos se je izjemno spremenil. Ljudje 

so izpostavljeni različnim zahtevam, 

družba se spreminja, in prav tako 

službe, ki so zahtevne, in vse to vpliva 

na počutje ljudi. Mnogi zato mislijo, da 

bodo lahko del zadev rešili pri zdrav-

niku, predvsem kar se tiče socialnih 

Obiska župana Vodic na svojem sprejemu se je zelo razveselila.
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sfer, torej odsotnosti z dela, bolniške 

zaradi mobinga in obremenitev. Veliko 

so k temu doprinesle tudi zavarovalnice, 

ko ponujajo odškodninske storitve. Na-

mreč, vsaka prometna nesreča mora biti 

zabeležena pri zdravniku, vključevati 

mora fizioterapijo in še številna potrdila, 

kar pomeni tudi veliko administrativno 

obremenitev. Ne nazadnje pa se je tudi 

medicina bolj razvila in ljudje so bolj 

ozaveščeni, da je treba pomoč iskati 

prej kot včasih. Nekoč pacientov nismo 

naročali in smo imeli tako približno 20 

pacientov na dan, danes bi jih imeli brez 

naročanja tudi do 80. 

Smo ljudje/pacienti preveč zah-

tevni? Ali je zdravniški poklic kdaj 

tudi upravičeno kritiziran?

Eno in drugo. Določeni ljudje so zelo 

zahtevni in nismo vsi zdravniki enaki, 

tako da bi rekla, da je odgovornost 

nekje enaka. Prepričana pa sem, da je 

povprečje izjemno dobro. Je pa veliko 

odvisno od odnosa, komunikacije, po-

govarjanja, poslušanja. 

Ja, ampak glede na veliko pacientov, 

ki jih zdravniki dnevno obravna- 

vate, navadno za to ni dovolj časa.

Res je, ampak če si ga ne vzameš prvič, 

si ga boš moral naslednjič petkrat več, 

ker boš morda kaj pomembnega pri 

pacientu spregledal. 

Ko sem imela priložnost delati s štu-

denti medicine, sem opazila, kako 

so si različni med seboj, nekateri z 

visoko razvito empatijo, drugi pa 

popolnoma hladni, a zelo pridni, 

kar je za študij medicine tudi velikega 

pomena. Menite, da bi morali poleg 

sprejemnih izpitov bodoči zdravniki 

opraviti tudi tovrstne preizkuse?

Zdaj jih opravljajo in ob vseh zahtevah 

morajo med drugim tudi na pregled h 

kliničnemu psihologu. Res pa je, da 

je medicina izjemno raznolika in ne 

zajema samo dela z ljudmi. Medicina 

zajema tudi področje mikrobiologije, 

patologije, histologije … Na primer, tisti, 

ki delajo na prej opisanih področjih, 

neposrednega stika z ljudmi nimajo in 

opažam, da se navadno študentje od-

ločajo tudi na podlagi svoje osebnosti. 

Ste tudi predavateljica študentom 

medicine. Kakšne bodoče zdravnike 

lahko pričakujemo čez nekaj let?

Pričakujemo lahko zdravnike z izjemno 

dobrim znanjem in z zavedanjem, kje 

je njihov prostor v družbi. Manj so 

»vzgojeni« v Hipokrata oziroma vedo, 

»po čem so hruške«. Jaz na primer sem 

generacija, ki je še zelo hipokratsko 

vzgojena, velikokrat se nam ljudje 

smilijo, predvsem kadar potrebujejo 

kakšno potrdilo in je tega treba plačati, 

pa ga računalnik že kar avtomatsko 

zaračuna. No, študenti oziroma bodoči 

zdravniki na vse gledajo bolj realno. 

Saj če pogledamo, je danes treba prav 

vse plačati.

Včasih se je poklic zdravnika nada-

ljeval iz roda v rod. Ste mama trem 

sinovom. Ali kaže, da bo kateri od 

njih zakorakal po vaši poti?

Starejša dva zagotovo ne, saj eden 

izmed njiju študira arhitekturo, drugi 

pa gre na fiziko. Najmlajši pa je v tre-

tjem razredu osnovne šole in zaenkrat 

kaže bolj inženirska nagnjenja. Ne bi 

pa imela nič proti, če bi želel študirati 

medicino, in se tudi ne obremenjujem, 

če je ne bo. 

Ste naša občanka, redko vas vidimo, 

pa me zanima, kako se počutite v 

naši občini, kaj pogrešate, ste osvo-

jili in spoznali že vse bližnje hribe in 

vzpetine in ne nazadnje, kakšni se 

vam zdijo naši občani? 

 Joj, res je, da me redko vidite, saj me 

še domači malo (smeh). V občini bi 

pogrešala, če bi bili ljudje odtujeni in 

ne bi sodelovali, tako pa so prijazni, 

odprti, pripravljeni pomagati, imajo 

zdravo kmečko pamet in moram se res 

poboljšati in obiskati kakšen dogodek. 

Tukaj v Utiku so ljudje enaki kot pri 

meni na Koroškem in res se počutim 

kot doma. 

Verjamem, da prebirate predvsem 

strokovno literaturo, pa se kdaj 

mednjo znajde tudi naš lokalni ča-

sopis?

To pa vsak mesec! Absolutno kot 

občan ne moreš mimo tega, da ne 

bi prebral novic v lokalnem časopisu 

in tako izvedel vsega, kar se dogaja. 

Da, rada ga preberem in tako sledim 

dogodkom v občini. Lansko leto sem 

si celo pripravila koledar dogodkov 

in izletov, a se mi žal zaradi prezapo-

slenosti ni uspelo udeležiti nobenega 

izmed njih. 

Veseli nas, da se dobro počutite v 

naši občini, da uživate v življenju 

na vasi. So še kakšne skrite in neu-

resničene želje?

Ja, moja največja želja je biti zdravnik 

na vasi. Tako da če bi se odprla še ena 

koncesija, ambulanta ali pa če bi se dr. 

Grujičič, s katerim sva dobra prijatelja, 

odločil prekiniti dejavnost, bi z najve-

čjim veseljem prevzela delo. Namreč, 

ljudje na vasi so resnično drugačni kot 

ljudje v mestu. 

Doc. dr. Antoniji Poplas Sušič še 

enkrat iskrene čestitke ob prejemu 

naslova Evropske zdravnice leta 

2014 in uspešno delo še naprej. 

Besedilo: Natalija Rus

Foto: Rok Štupar, osebni arhiv. 

Velika želja je biti zdravnica na vasi.



www.facebook.com/amzs.si

www.amzs.si

Poskrbite za svoj traktor!
Tehnični pregledi traktorjev in traktorskih 

priklopnikov ter brezplačni preventivni pregledi

Tehnične pregleda na terenu izvajata AMZS d. d., 

PE Ljubljana.  Poleg tehničnega pregleda vozila vam omogočamo 

tudi plačilo zavarovanja in podaljšanje registracije. 

Petek, 4. 7. 2014 
Vodice
Vojsko 9, na kmetiji Ahčin

od 8.00 do 13.00 ure

Čistilna naprava Vodice - zbirni center odpadkov Vodice

od 15.00 do 19.00 ure
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Šolsko leto se počasi izteka, kakšno 

je bilo za vas?

Eno najuspešnejših! Številna srebrna 

in zlata priznanja, ki so jih naši učenci 

osvojili na regijskih in državnih tek-

movanjih iz znanja najrazličnejših 

predmetov, to tudi potrjujejo. Izjemne 

uspehe so dosegli tudi naši športniki, ki 

so šolo zastopali na številnih tekmova-

njih. Rad bi izpostavil mlade akrobate, 

gimnastičarje, šahiste, lokostrelce, tek-

movalce v športni orientaciji in nogo-

metaše. Naši učenci so se ponovno iz-

kazali pri likovnih natečajih v Sloveniji 

in Evropi. Ponosen sem na vse pevske 

zbore in obe folklorni skupini, ki šolo 

uspešno zastopajo na revijah oziroma  

festivalih.

Lahko izpostavite nekaj projektov 

minulega šolskega leta, na katere 

ste še posebej ponosni?

Osrednji projekt iztekajočega se šol-

skega leta je bila zagotovo prireditev 

ob 50-letnici šole oktobra lani. Vesel 

sem bil množičnega obiska občanov, 

nekdanjih zaposlenih, kolegov rav-

nateljev iz sosednjih šol, gospoda 

župana, članov občinske uprave in 

občinskih svetnikov. Velik pomen pri-

pisujem tudi organizaciji Državnega 

šolskega tekmovanja v orientacijskem 

teku, prav tako sem ponosen na or-

ganizacijo Regijskega tekmovanja v 

znanju geografije, ki smo ga gostili 

dne, Tu so še Eko šola, Zdrava šola, 

»Nasilje? Ne, hvala.«, Shema šolskega 

sadja, Simbioza, Izobraževanje kot 

strateška metoda pri nelegalni uporabi 

interneta, Prometna varnost, Rastem 

s knjigo, fakultativni pouk zgodnjega 

poučevanja angleščine in festival Tu-

rizmu pomaga lastna glava. 

Lahko rečete, da na vaši šoli znate in 

zmorete prepoznati talente učencev 

in jih ustrezno razvijati?

Učitelji različnih predmetnih področij 

s posebnimi lestvicami ocenjujejo 

učence, ki so evidentirani kot nadar-

jeni. Vsak nadarjeni učenec si sam 

izbere področje, na katerem potem 

dela in poglablja znanje. Velik interes 

je že nekaj let na področju turizma. 

Učencem, ki delujejo v tej skupini, se 

vsako leto porodijo številne izjemne 

ideje, ki jih pod vodstvom mentorice 

tudi realizirajo. Letos so se s projektom 

»WC za gobarje« uvrstili na državni fe-

stival, ki je bil v Mariboru, in osvojili 

zlato priznanje. Nadarjeni učenci so v 

tem šolskem letu obiskali dve evropski 

Funkcija ravnatelja je zelo od-

govorna, saj si danes hkrati 

pedagoški vodja in menedžer 

v eni osebi, pravi ravnatelj OŠ 

Vodice. Časi v državi niso ro-

žnati, zato se je treba boriti 

za vsak evro in tako kot v go-

spodarstvu se tudi v javnem 

sektorju varčuje na vsakem 

koraku. Biti ravnatelj v tem 

obdobju je zahtevna naloga, a 

tisto, kar ga žene naprej, je ko-

rekten in dober odnos s sode-

lavci, učenci in njihovimi starši, 

velik izziv pa mu predstavlja 

temeljita energetska obnova 

šole, ki se bo nadaljevala, 

ko bo zvonec v šolskem letu 

2013/2014 zazvonil zadnjič. Z 

novim šolskim letom se Jure 

Grilc vrača v razred! 

Jure Grilc:
n

Učitelji se izobražujemo na številnih področjih, ki bi lahko bili zanimivi 

za učence. Tako bomo v prihodnjem šolskem letu vzpostavili krožek, 

kjer bi učence finančno opismenjevali, krožek za poučevanje logičnega 

razmišljanja in modelarski krožek, za katerega je bilo izkazano veliko 

zanimanje.

Teče že osmo leto, odkar se je Jure 

Grilc zaposlil na OŠ Vodice. Sprva 

kot učitelj matematike in fizike, 

zdaj je že dobro leto ravnatelj. 

Učiteljska žilica mu ne da miru, 

zato se bo septembra vrnil v 

razred, a le za 4 ure na teden. 

1
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prestolnici, Dunaj in Pariz. Skratka, se 

trudimo. 

Kaj bi bilo treba še narediti, da bi 

se tako učitelji kot učenci poču-

tili bolje? Naletite kdaj na kakšne 

očitke, češ drugje je to tako in tako, 

pri vas pa … 

V dobrem letu, odkar sem ravnatelj 

s strani učencev in staršev nisem na-

letel na očitke, da ponujamo premalo 

pester izbor interesnih dejavnosti. Kot 

ravnatelj sem odprt za vse dobre in 

uresničljive predloge ljudi iz lokalne 

skupnosti, ki jih bomo z veseljem rea-

lizirali, če bomo imeli ustrezne pogoje. 

Šolo zagotovo bogati sodelovanje z 

društvi in klubi v kraju, saj ji daje neko 

dodano vrednost. Menim pa, da ima 

tudi kraj kar nekaj koristi od dobrega 

sodelovanja s šolo.

Kako je poskrbljeno za poletno šolo, 

delavnice? Boste poskrbeli za orga-

nizacijo ali to ni v vaši pristojnosti?

Poletna šola in delavnice sicer niso v 

pristojnosti šole. Šola pa pozdravlja in 

podpira izvedbo »Počitniških kratko-

časnic« in oratorija. Kratkočasnice so v 

domeni Občine Vodice, šola pa organi-

zatorju da na razpolago prostore v PŠ 

Utik in poskrbi za prehrano otrok. Vsej 

mladini, ki je navdušena nad igrami 

z žogo, pa je na razpolago športno 

igrišče. Lansko poletje smo usposo-

bili razsvetljavo, tako da uporabniki 

lahko koristijo igrišče do 23. ure. Prav 

tako imajo možnost dostopa do pitne 

vode. Najmlajšim obiskovalcem pa so 

na razpolago igrala, ki se nahajajo ob 

šolskem igrišču.

Zvonec bo počasi izzvenel, a šolska 

vrata se ne bodo zaprla. Pred vami 

je obnova, mar ne?

Drži. Občina Vodice je pridobila več 

kot 500.000 evrov nepovratnih evrop-

skih sredstev in se lotila temeljite 

energetske obnove šole. Sanacija se 

je začela takoj po prvomajskih poči-

tnicah, glavnina del pa bo izvedena, 

ko bomo zaključili s poukom; torej od 

24. 6. 2014 naprej. Zamenjana bodo 

dotrajana okna, vhodna vrata, šola bo 

na novo izolirana, prav tako bo zame-

njana skoraj tretjina strešne kritine, na-

meščena pa bo tudi toplotna črpalka. 

Šola bo po energetski sanaciji dobila 

enotno zunanjo podobo in bo v ponos 

občanom Vodic.

Imate morda rezervni načrt, kaj sto-

riti v septembru, če obnova še ne 

bo končana?

Terminski plan je narejen zelo pre-

mišljeno in menim, da se bo sanacija 

zaključila v zadnjem tednu avgusta. 

Ker bodo okna zamenjana v prvi fazi 

sanacije, drugih večjih posegov znotraj 

objekta pa ne pričakujem, ni bojazni, 

da v ponedeljek, 1. 9. 2014, ne bi pričeli 

s poukom. Če bi se obnova morebiti 

zavlekla za kak dan, bi začeli šolsko leto 

lahko tudi s tednom dejavnosti in na ta 

način zagotovili izvajalcu del, da bi bil 

objekt prazen. Obstaja tudi možnost iz-

menskega pouka v pred dvema letoma 

obnovljenem delu stavbe. Menim pa, 

da se bo izvajalec del držal dogovor-

jenih rokov in ni bojazni, da se novo 

šolsko leto ne bi začelo po ustaljenem 

scenariju.

Besedilo: Gorazd Dominko

Fotografije: Rok Štupar

»Obožujem vodne aktivnosti. Poletnega oddiha brez 

morja in slovenskih rek si ne predstavljam. Zelo rad 

imam rafting, soteskanje, zip line, rad vozim karting, 

obožujem smučanje na vodi, vožnje s tubami, pozimi pa 

rad smučam!«
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Ekipe so lahko na kvizu mešane po spolu, rešiti morajo test s 

področja požarne preventive, prve pomoči in gasilskih znanj. 

Priredili smo tudi reševanje teme od 5 proti 0. Tako smo se 

še bolj približali načinu regijskega in državnega kviza. Z re-

ševanjem smo pričeli ob 9.30 s pionirji in ga končali nekaj 

čez 12. uro s pripravniki. Skupaj se ga je udeležilo 22 ekip – 8 

pionirskih, 11 mladinskih in 3 pripravniške. Prvi dve uvrščeni 

ekipi (enako na krosu) zastopata GZ Vodice na regijskem tek-

movanju.

Prvi dan prvomajskih počitnic, 26. aprila 2014, pa smo izvedli 

kros, ki je potekal živahno in tekoče. Proga je bila zaradi po-

sledic žledoloma precej bolj enostavna kot prejšnja leta, zato 

pa smo se v mladinski komisiji še posebej potrudili in za tekmo-

valce pripravili preizkus v vseh vajah – teoriji o gasilskih sred-

stvih, poznavanju topografskih znakov, prenosu vode, hitrem 

zvijanju cevi, spenjanju cevi na trojak, vozlih, navezavi ročnika 

in sekirice, postavljanju orodja za člansko vajo ter zbijanju 

tarče z vedrovko. Če tekmovalci niso “švicali” že zaradi repenj-

škega hriba, so pa zaradi zahtevnih nalog in strogih sodnikov.  

No, vsaj sodniki niso bili mokri, saj se dež pridno ni premaknil 

iz Hraš.

Hvala vsem sodelujočim (letos so bili prisotni verjetno kar vsi 

člani PGD Repnje - Dobruša in večina tudi iz ostalih društev) 

za pomoč pri uspešni izvedbi!

Vsem predstavnikom GZV želimo čim boljšo uvrstitev na re-

gijskih tekmovanjih!

Besedilo in foto: Saša Kovačević

predsednica MKV

Tudi letos smo se držali zgodnjih ju-

tranjih ur tradicionalne prvomajske 

budnice po občini. Dan smo kot vsako 

leto pričeli ob 6. uri pred cerkvijo svete 

Marjete v Vodicah, kjer smo z nekoliko 

drugačno opravo in novo pesmijo še 

bolj udarno prebudili tamkajšne ob-

čane. Večini se je naš novi izgled zdel 

odličen; bele majice ter klobučki v 

enaki barvi so v naše vrste res vnesli 

pravo svežino. Že ob tem bi se v imenu 

vseh godbenikov zahvalila Občini 

Vodice za donacijo in pomoč. Spre-

membe nikoli ne škodijo, zato so no-

vosti še kako dobrodošle. Upamo pa, 

da se to ni kazalo le v dobrem izgledu, 

ampak tudi v našem izvajanju skladb. 

Sami smo ob tem neizmerno uživali, 

saj smo letos obiskali še več domov 

kot pretekla leta. Tako smo budili kar 

do 3. ure popoldan, nasmeh na obraz 

pa smo pričarali tudi 70-letniku, ki je 

ravno tega dne praznoval svoj rojstni 

dan. Že takrat nam je rahlo ponagajal 

dež, ki pa je ponehal že do naše na-

slednje postojanke. Z največjim po-

nosom pa lahko povem, da vsako leto 

obiščemo tudi mojo družino v Polju, 

ki nikoli ne zataji in nas vse popoldne 

nestrpno pričakuje. 

Letošnja prvomajska budnica se je 

tako kot ponavadi zaključila v Vodicah 

pri Klubu Kubu. Tam smo zaigrali še 

nekaj skladb, potem pa smo utrujenih 

nog odšli do avtobusa in se odpravili 

proti domu. Polni novih izkušenj in 

doživetij smo še dolgo razpravljali o 

dogodkih tega veselega dne. 

Besedilo: Simona Žebovec 

Foto: Igor Dajčman 

n i

i in i in
Za Mladinsko komisijo GZ Vodice je 

letos pomlad bolj pestra kot pona-

vadi. 

Kviz 2014 smo namreč izvedli že v 

spomladanskem času, in to 15. marca 

2014, saj se bo v prihajajočem letu 

tudi državni kviz prestavil na čas 

»mrtve sezone«. 
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Utrujeni, premočeni, a vedno 

nasmejani

i

Žled, ki je prizadel dobršen del naše 

dežele, je tudi nam prekrižal načrte 

tudi pri izvedbi naše prve načrtovanei 

aktivnosti. V sodelovanju z Občino Vo-

dice smo ob slovenskem kulturnem 

prazniku nameravali izpeljati organi-

ziran pohod na Krvavec. A je bilo po-

bočje Krvavca do približno tisoč me-

trov nadmorske višine tako prizadeto 

z žledolomom, da je bila pot nevarna 

in praktično neprehodna.

Tudi naslednji izlet, na Komno, je 

skoraj odpadel zaradi druge težave – 

obilnega sneženja. Dobra dva metra 

debela snežna odeja na Komni se je 

na dan našega pohoda povečala še za 

dobrega pol metra. Samo štirje člani 

so zmogli to naporno pot.

Povsem drugačne razmere pa so bile 

na našem tradicionalnem zimskem 

pohodu na Kališče. Do polovice poti 

pohod ni bil prav nič zimski. Prav na-

sprotno, izpod listja so že suvereno 

kukali prvi znanilci pomladi – teloh, 

zvončki in trobentice – ter se nastavljali 

toplemu soncu. Proti vrhu pa smo sto-

pili na snežno odejo, ki se je vse bolj 

debelila. Zaradi varnosti smo si nadeli 

dereze in tako brez težav prišli do koče. 

Ker je bil ta dan ravno praznik žensk, 

se je ena od članic zelo potrudila in v 

nahrbtniku prinesla penino, s katero 

smo nazdravile našemu dnevu.

Pravo doživetje pa je bil naš izlet na 

Primorsko. S pomočjo predsednika in 

planinskega vodnika Obalnega planin-

skega društva Koper smo prehodili 

tako imenovano »Pot slapov«. Posebno 

doživetje je bilo že to, da smo se na 

Primorsko odpeljali z avtobusom in v 

Sočergo prispeli že ravno prav razpolo-

ženi. Tam nas je počakal prej omenjeni 

vodnik, nam nekoliko razložil našo pot 

in polni pričakovanj smo se odpravili 

dogodivščinam naproti. Hodili smo po 

gozdu, po obronkih travnikov in njiv, 

mimo odmaknjenih vasic, ki štejejo 

vsega nekaj hiš. In tako smo prispeli 

do prvega slapa, ki potem ko voda leno 

priteče do roba pečine, strmo pada 

več deset metrov globoko, od tam pa 

zopet leno odteče po zaraščeni grapi. 

Sledili so bolj in manj strmi vzponi 

pa zopet navzdol in še malo navzgor, 

dokler nismo prispeli do dveh bene-

ških stolpov iz 17. stoletja, za katera 

ne vedo prav dobro, čemu sta služila, 

saj stojita sredi poraščenega predela, 

daleč stran od naselij. Že vidno utrujeni 

smo si tu izposlovali počitek za malico. 

Z novimi močmi smo nadaljevali pot, 

ki pa je sedaj potekala bolj po ravnini 

in večkrat prečila potoček, enkrat z 

leve, drugič z desne. Tako dolgo, do-

kler nismo prišli do najlepše točke tega 

izleta, do slapa Veli vir. Sredi zarašče-

nega gozdiča, preko ogromne skale 

teče voda v kristalno zelen tolmun. 

Očarani nad naravno lepoto, smo si 

jo od vseh strani želeli shraniti v foto-

grafski aparat. Kar težko smo se ločili 

od prelepe panorame, a čakala nas je 

še dolga pot. 

Hodili smo in hodili, sonce je vse bolj 

pripekalo, žeja je postajala vse hujša in 

tudi kakšen žulj se je že naredil. Prišli 

smo že prav do meje s Hrvaško in po 

strmem vzponu prispeli do spodmolov 

Veli Badin na vzhodnem delu Kraškega 

roba. Slika, ki se je ponujala, je bila 

vredna vloženega truda. Spodmol Veli 

Badin šteje med velike naravne zname-

nitosti Slovenije in ga imenujejo tudi 

»Ušesa Istre«. To so približno trideset 

metrov visoke pečine, ki v globino me-

rijo okrog petnajst metrov in se proti 

vzhodu končajo z naravnim mostom. Z 

vrha se ponuja širen razgled po večjem 

delu slovenske Istre, v daljavi smo uzrli 

tudi Učko. Kar nekaj kilometrov smo 

morali še prehoditi, da smo po šestih 

urah sklenili krog.

Pred nami je višek planinske sezone 

in temu primerno tudi nekoliko zah-

tevnejši izleti. Upamo na ugodne vre-

menske razmere, da bi vse, kar smo 

načrtovali, lahko tudi izpeljali!

Besedilo: Vida Pirc 

Foto: ŠPD GAMS

GAMSi smo že dobro zakorakali v letošnjo planinsko sezono, saj so za 

nami že trije izleti. Na občnem zboru v začetku februarja smo potrdili 

plan izletov, ki ga je skrbno pripravil upravni odbor. Tako kot vedno se 

težavnost izletov med sezono stopnjuje, vsak pa se udeleži tistega pohoda, 

ki se mu zdi njegovi telesni pripravljenosti primeren.

Pred kočo na Kališču, zadaj Storžič Pred slapom Veli Vir

Spodmol Veli Badin
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Matejo poznajo domala že vsi, saj njeni 

boksarski rezultati polnijo tako časo-

pise kot televizijske ekrane. A odlične 

uspehe seveda naša občanka lahko pri-

piše le sebi. Je vztrajna, disciplinirana 

in zaljubljena v šport in življenje.

Njena boksarska pot jo je pripeljala 

tudi do ustanovitve športnega dru-

štva BOKSI. Mateja je tudi priznana 

vaditeljica boksa ter „master trainer“ 

za funkcionalno napravo „freestyler“. 

Športno društvo BOKSI je ustanovila 

z razlogom, da bi pokazala, da so 

skupinske vadbe z malo višjo inten-

zivnostjo ter borilne veščine lahko do-

stopne prav vsakemu posamezniku, 

ne glede na starost in spol, ter da je 

športno druženje izrednega pomena 

za dobro počutje. Kot pravi, je začu-

tila, da lahko z društvom pripomore k 

večji prepoznavnosti nje same in tudi 

občine Vodice. Matejo smo malce bolj 

podrobno povprašali o vadbi in njenih 

učinkih.

Mateja, najprej smo se z »novim« 

športom srečali v zimskem času, to 

je bila kardio boks vadba. Z lepšim 

vremenom pa se je pričel bootcamp. 

Za kakšno vadbo gre? 

Bootcamp je skupinska vadba, ki vse-

buje segmente vseh športov, od teka, 

hoje v hrib, vaj za moč, eksplozivnost, 

koordinacijo. S to vadbo si pridobimo 

dobre psihofizične sposobnosti. Cilj je 

pa vsekakor kvalitetna vadba, kar po-

meni pravilno izvedene vaje in prijetno 

druženje skozi samo vadbo. 

Navadno v toplejših dnevih pred-

vsem ženske več razmišljamo o tem, 

da bi bil potreben kakšen »premik« 

v glavi, telesu za boljšo kondicijo in 

seveda kakšen kilogram manj pred 

poletjem. Je vadba primerna za iz-

gubo teže?

Dokazano je, da je vadba učinkovita, 

saj telo črpa maščobe še 24 ur po 

vadbi. Ob redni vadbi dva- do trikrat 

na teden se da lepo shujšati, predvsem 

pa preoblikovati postavo in to ravno 

zaradi načina vadbe so rezultati zelo 

hitro vidni v zmanjšanju obsega telesa 

in ojačenem mišičnemu tonusu.

Se pri vadbi uporabljajo kakšni pri-

pomočki?

Vadba se izvaja z lastno težo, pri ne-

katerih vajah pa zaradi izboljšanja 

fizične moči dodamo uteži in druge 

pripomočke.

Kdo se lahko bootcampa udeleži? Je 

potrebna predhodna kondicija ali 

pridejo lahko tudi začetniki?

Vadba je primerna za vsakogar. Ni 

namen, da v času vadbe izvedeš čim 

večje število vaj, ampak da so te iz-

vedene pravilno, tempo si lahko vsak 

prilagodi sebi. A napredek v izvedbah 

vaj je zelo hitro viden.

Kolikokrat tedensko poteka vadba 

in ali so udeleženke samo ženske? 

Vadba trenutno poteka dvakrat te-

densko na igrišču OŠ Vodice. Vse se 

dogaja na prostem, na svežem zraku, 

kar je še ena prednost. Res je, zaen-

krat so »pogum« za vadbo zbrale le 

ženske vseh starosti, tako z nami vadijo 

20-letnice ali mlajše in tudi tiste, ki so 

zakorakale v štirideseta ali več. Ape-

liram pa tudi na moške, saj je vadba 

primerna za oba spola, in tudi fantje, 

moški si lahko lepo oblikujejo postavo. 

Že to, da se odločimo, da bomo nekaj 

storili za telo, pridobili kondicijo, je 

veliko, a vseeno je treba še malce 

urediti prehrano. Koliko je ta po-

membna?

O tem res že »vrabci čivkajo«, ampak 

ja, prehrana je pomembna 80 od-

stotkov, ostalo je trening in volja. 

Trener te lahko vodi skozi vadbo in 

celoten proces, a če ni lastne volje in 

discipline, tudi rezultata ni.

Za vse, ki še razmišljajo in zbirajo 

pogum, torej še ni prepozno? Morda 

kakšna spodbudna beseda s tvoje 

strani?

Nikoli ni prepozno! Pomladni in poletni 

meseci so idealni za tako vadbo, kot je 

bootcamp. Res se imamo super, ko de-

lamo, po vadbi pa spijemo tudi kakšno 

kavico, poklepetamo in se nasmejimo. 

Če oklevate, predlagam, da pridete na 

eno vadbo in bo odločitev veliko lažja.

Besedilo: Natalija Rus 

Foto: Osebni arhiv

Bootcamp poteka vsak ponedeljek 

in sredo ob 19.00 na igrišču OŠ Vo-

dice. Za več informacij se lahko obr-

nete na Matejo: mateja.rajteric@

gmail.com, tel: 040 565 069.

Če ste opazili na šolskem igrišču našo najboljšo boksarko, okrog nje pa nekaj zagretih deklet in dam, ki ji 

ubogljivo sledijo in pridno trenirajo, je to vadba, ki se imenuje bootcamp. 

i
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Športno društvo Repnje - Dobruša je 

v soboto, 17. 5. 2014, v sodelovanju 

s Prostovoljnim gasilskim društvom 

Repnje - Dobruša izvedlo 3. Majski 

nogometni turnir. 

Turnir je letos potekal na asfaltnem 

igrišču ob Osnovni šoli Vodice, prijavilo 

pa se je 16 ekip, ki so bile razvrščene 

v štiri skupine po štiri. V četrtfinale sta 

se uvrstili najboljši dve ekipi iz vsake 

skupine. 

Končne zmage se je veselila ekipa Li-

činka moja Palačinka. Ekipa je v finalu, 

ki se je po rednem delu končalo z 0:0, 

po izvajanju penalov premagala ekipo 

Havana. Tretje mesto je osvojila ekipa 

Bogovi, četrto pa VCG d.o.o.

Nagradni sklad je v svojem bogatem 

obsegu nagradil tudi najboljše nogo-

metaše in poskrbel, da je vsak udele-

ženec dobil vtis na letošnji turnir. Na-

grado za najboljšega strelca je osvojil 

Rajko Rep iz ekipe Havana. Nagrado za 

najboljšega vratarja pa je osvojil Uroš 

Boh, prav tako iz ekipe Havana. 

Organizator se zahvaljuje za aktivno 

udeležbo in pozdravlja športnike do 

naslednjega nogometnega srečanja.

REZULTATI:

1. MESTO: Ličinka moja palačinka

2. MESTO: Havana

3. MESTO: Bogovi 

4. MESTO: VCG d.o.o.

Več o turnirju in galerijo slik si lahko 

ogledate tudi na internetni strani: 

http://www.nogomet.repnje.si/

Društvo se zahvaljuje udeležencem 

turnirja za aktivno sodelovanje in 

sponzorjem za prepoznavnost pri-

reditve. Prav posebna zahvala pa je 

tokrat namenjena vsem sponzorjem 

in društvom, ki izkazujejo zaupanje v 

naše skupno sodelovanje, kljub težkim 

razmeram v gospodarstvu. Društvo se 

zahvaljuje vsem, ki sodelujejo v sku-

pnem namenu in pomagajo orisati 

prepoznavnost društva in razumejo 

prostovoljstvo. Prav tako se iskreno 

zahvaljujemo županu g. Acu Šuštarju 

in članom Občine Vodice za izkazano 

zaupanje.

Hvala! 

Besedilo in foto: 

Matjaž JARC in Jure Černivec
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humanitarnem teku zbrali sredstva!
Prvi humanitarni tek v naši občini je bil uspešen. Na čudovito majsko soboto so tekači, pohodniki in dobri 

ljudje pokazali, da tudi domačini lahko pomagamo.

V slogi je moč! 

Zamisel o humanitarnem teku se je 

rodila v glavi naše najboljše boksarke 

Mateje Rajterič. Kot je povedala, se je 

po prejemu priznanja župana Občine 

Vodice zavedla pripadnosti občini in 

s tem tudi tega, da lahko pomaga 

drugim tudi sama. Po ustanovitvi 

svojega športnega društva Boksi se je 

odločila, da bo povezala sodelovanje 

društev, predvsem pa občanov, in to 

kako drugače kot športno. Najprej se je 

obrnila na Matjaža Jarca iz ŠD Repnje 

- Dobruša, ki je takoj pokazal interes 

in pripravljenost za sodelovanje pri or-

ganizaciji. Prvotna ideja je sicer bila, da 

bi tekli le tekači, a Mateja se je odločila, 

da bi povezali kar vse generacije. 

Tako so se 25. maja, na nekdanji pra-

znik dan mladosti, ob 9.30 že začeli 

zbirati prvi športniki in športnice. Zares 

lepo je bilo videti tudi najmlajše, ki so s 

tekom ali pohodom pozdravili dobro-

delnost in medsebojno pomoč. Častni 

gost je bil tudi župan Aco Franc Šu-

štar, ki je tega dne »službena« oblačila 

zamenjal za športna in se pridružil 

tekačem. 

Še pred tem pa sta Mateja Rajterič in 

Matjaž Jarc pozdravila vse prisotne 

in še posebej odlične športnike naše 

občine, ki so se z veseljem odzvali in 

udeležili teka. To so bili Žan Kranjec 

(alpski smučar), Miha Kosec (mara-

tonski tekač), Rok Nahtigal (bivši ho-

kejist), dobro voljo pa je s svojo ude-

ležbo pokazal tudi Sebastijan Kosec 

(bivši gorski tekač), ki sicer prihaja iz 

sosednje občine, a se je vseeno pri-

družil humanitarni akciji. Aleš Borčnik, 

Lara in Luka Janežič pa so se opravičili 

zaradi športnih obveznosti. 

Da pa je bilo druženje še bolj zabavno 

in veselo, je enega od tekačev doletela 

posebna naloga. Roman Kraševec si 

je moral pred tekom nadeti po enega 

od rekvizitov vsakega od prisotnih vr-

hunskih športnikov. Tako so Kraševcu 

nadeli čelado, boksarske rokavice, te-

kaško majico, smučarsko jakno in mu v 

žep »potisnili« hokejski pak. Tako »oto-

vorjen« je skupaj z ostalimi tekači že 

prečkal štartno črto in na koncu seveda 

zasluženo prejel simbolično nagrado. 

Tekači so pretekli približno pet kilome-

trov, medtem pa so najmlajši in tisti, ki 

jim je pohodništvo bolj blizu, osvojili 

vrh Sv. Tilna. 

Kdo potrebuje pomoč?

Da bi bila zbrana sredstva res name-

njena tistim, ki pomoč potrebujejo, 

se je Rajteričeva obrnila na Župnijsko 

Karitas Vodice, natančneje na gospo 

Mari Grilc. Tu je dobila informacijo o 

družini iz naše občine, ki je v stiski, 

vendar se ne želi javno izpostaviti. 

Ravno zaradi tega je na žalost prišlo 

tudi do nestrpnosti in nezaupanja. A 

glede na zgodbe in izkušnje je prav, 

da razumemo tudi to plat, saj je vse 

prevečkrat revščina ali pomanjkanje 

predmet neprijetnih pogovorov. Za 

družino je bila namenjena tudi ko-

šarica v trgovini Bergant, v katero so 

ljudje lahko dodali kakšno dobrino, in 

ta se je iz dneva v dan lepo polnila. 

Dan skoraj ni mogel biti lepši za iz-

vedbo prvega humanitarnega teka 

v naši občini. Po končanih športnih 

»obveznostih« sta najboljši tekač in 

tekačica prejela simbolično nagrado, 

prav tako pa tudi najmlajši pohodnik 

in pohodnica. Sledile so zabavne igre, 

kot je vlečenje vrvi, pri čemer so se 

pomerili mlajši in starejši. 

Mateji je uspelo to, kar si je zamislila 

pred meseci. Povezati ljudi, sodelovati 

z društvi in pomagati tistim, ki pomoč 

potrebujejo. Humanitarnega teka se je 

udeležilo 81 občanov, ki so skupaj 

z donatorji zbrali 1225 evrov! Ker je 

zbranega denarja dovolj, bo polovico 

dobil še deček, tudi naš občan, ki ga 

potrebuje za rehabilitacijo po zahtevni 

operaciji nogic.D
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Zahvala tudi donatorjem:

r-group

Vzajemna 

Bar Bara-a

Rud‘l bar 

Trgovina Bergant

Pekarna prest Jagodic

OŠ Vodice 

Pivovarna Union

Občina Vodice

Velika hvala vsem, ki so pomagali 

pri organizaciji in zbiranju sredstev! 

ŠD Repnje - Dobruša, Matjaž Jarc, 

Silvo Rajterič, Župnijska Karitas Vo-

dice – Mari Grilc in Olga Velkovrh, 

OŠ Vodice. Mateja se zahvaljuje 

tudi Nini Rahne z Občine Vodice ter 

županu za vso potrebno pomoč in 

podporo.
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Pohodniki so osvojili Sv. Tilna. 

Gospe z Župnijskega Karitasa Vodice

Uspešni športniki 

Roman Kraševec je tekel z »dodatno 

opremo«. 

Podmladek

Tudi župan je tekel za dobrodelne 

namene. 

Mateja sreče in kančka upravičenega 

ponosa ni mogla skriti. Zahvalila se 

je vsem, ki so pomagali omogočiti, 

da je dobrodelnost v športnem duhu 

uspela. Kmalu po uspešno izpeljanem 

humanitarnem teku in pohodu je na-

mreč odšla na evropsko prvenstvo v 

Romunijo in, kot je povedala, bo nazaj 

prinesla medaljo. S seboj pa je Mateja 

odnesla dokaz, da smo prebivalci naše 

občine še kako ljudje na mestu! Za-

hvalo je podal tudi župan in povedal, 

da je ponosen na svoje občane in hva-

ležen za organizacijo takšnih humani-

tarnih projektov. 

Pogled na ljudi, ki so dali del sebe in 

namenili pomoč tistim, ki jo potre-

bujejo, je bil neprecenljiv. Občutka, 

ko storiš nekaj dobrega, se ne da 

opisati z besedami. Najlepše pa je 

bilo opazovati najmlajše, našo priho-

dnost, kako čutno razmišljajo in kako 

njihova dejanja kažejo, da bo pot, 

po kateri korakajo ali tečejo, vedno  

prava. 

Besedilo: Natalija Rus

Foto: Rok Štupar D
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Z odlično organizacijo in dobro voljo 

so na Kulturno soboto povabili vse, ne 

samo mlade, v dvorano Kulturnega 

doma Vodice, kjer so si lahko ogledali 

razstavo, potopis in umetniški film. Od 

leta 2013, odkar je PDV znova oživelo, 

se mladi trudijo, da bi čim bolj povezali 

vse generacije, glavni namen društva 

pa je vsekakor druženje. Ob 16. uri se 

je tako odprla razstava umetniških del 

občanov (Katarina Jeraj, Boris Kubelj, 

Eva Jeraj, Urša Rahne, Petra Kraševec 

…). Ob 18. uri so obiskovalci lahko 

prisluhnili potopisnemu predavanju 

Matevža Gantarja o Maroku. Sledil pa 

je ogled umetniškega filma.

Za trenutek smo uspeli zmotiti Žiga 

Janežiča, predsednika PDV-ja, in mu 

postavili nekaj vprašanj. 

Kaj je vaš glavni namen in cilj pro-

svetnega društva?

Naš cilj je, da Vodice spravimo na višjo 

zavest kulture. Namen naših druženj 

in srečanj ni samo »žuriranje«. Seveda 

se radi zabavamo, a naš namen je, da 

se udejstvujemo na čim več različnih 

področjih in s tem pokažemo izvir-

nost, pestrost ter enotnost mladih v 

naši občini.

Kakšni so vaši projekti, cilji za na-

prej?

Imamo kulturne dogodke, najrazlič-

nejše koncerte, prednovoletne zabave 

in še in še. V načrtu je aktivni vikend, 

rockfest in igre brez meja. Je pa še ve-

liko idej, ki jih je treba še dodelati in 

seveda realizirati.

Komu namenjate to prireditev 

danes – Kulturno soboto?

Zmoti me, ko prinesem vabilo in mi 

rečejo:»Ah, to je samo za mlade«. Ne, 

ni res! Mi se nismo organizirali, da bi 

povezovali samo mlade z zadevami, 

ki zanimajo samo mlade. Naš namen 

je privabiti vse generacije na naše 

dogodke, ne samo mladih. Vsi ste do-

brodošli, saj je tudi društvo starostno 

pestro.

Kdo pa se lahko včlani?

Vabljeni ste prav vsi, starostne ome-

jitve ni. Večina nas je med 18 in 25 

let. Leto gor ali dol, ne izključujemo 

nikogar. Velja pa vedeti, da vsak, ki se 

včlani, naj se včlani, da bo aktiven. Ker 

le na tak način je društvo produktivno, 

zabavno in enotno. PDV je »kul«!

Kako pa je s podporo drugih društev 

in občine?

Občina nam daje dobro podporo. 

Zadovoljni smo s tem, kar nam je 

ponujeno, in mislim, da smo v tako 

kratkem času dosegli veliko! Z neka-

terimi društvi pa smo imeli občasno 

kakšno težavico ali le nesporazum, 

predvsem s povezovanjem ali pa re-

alizacijo naših idej. Radi sodelujemo 

z Gasilskim društvom Vodice, ki nam 

vedno priskoči na pomoč, in imamo 

kar nekaj skupnih članov.

Verjamemo, da bo imelo društvo PDV 

še velik pomen v naši občini. Tako stari 

kot mladi, dogodki so za vse, zato do-

brodošli vsi.
Besedilo: Maruša Erce, Natalija Rus

Foto: Urša Rahne, Maruša Erce

ni na Kulturno soboto!
Je kultura pomembna v našem ži-

vljenju? Morda se včasih premalo 

zavedamo sposobnosti in talentov, 

ki se skrivajo v nas ali naših bližnjih. 

Ravno to pa so v soboto, 10. maja, 

želeli poudariti mladi iz Prosvetnega 

društva Vodice.
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Popestrili smo športni dan z i

Igre brez meja, ki smo jih 12. in 13. 

maja 2014 uspešno izvedli prvič, so 

uspele. Osnovni namen je bil pri-

praviti pestra in nekoliko drugačna 

športna dneva za otroke. Izkazalo se 

je, da v današnjem času vse preveč 

postavljamo v ozadje sodelovanje in 

izmenjavo izkušenj med športnimi 

društvi, moderatorji, izvajalci, pokro-

vitelji, vodstvom OŠ Vodice in Občino 

Vodice. 

Športne aktivnosti smo izvajali v sklopu 

tedenskega izobraževanja in rednega 

športnega dne za otroke prve triade OŠ 

Vodice in POŠ Utik. Sodelovalo je 181 

otrok, 14 učiteljev in 12 moderatorjev. 

Moderatorji smo pripravili sklop dru-

žabnih in športno-gibalnih iger, ki so 

jih otroci izvajali samostojno in sku-

pinsko. Otroci so se odlično zabavali in 

ob srčnem spodbujanju pokazali sku-

pinski duh.

V ospredju iger brez meja so bile dru-

žabno-povezovalne aktivnosti na raz-

ličnih poligonih. Otroci so na primerno 

urejenih poligonih spoznali tudi kakovo-

stna borilna športa – boks in taekwondo. 

Z nami sta bila izkušena in priznana špor-

tnika, Mateja Rajterič in Elvir Hasanagič, 

ki sta z ustrezno opremo oskrbela in z 

nasveti vodila otroke skozi različne vaje.

Vsi sodelujoči šolarji so za vsako opra-

vljeno nalogo prejeli točke, vsi skupaj 

pa so se borili za najboljšo možno uvr-

stitev. Srčnost učencev in učiteljev ter 

vložena energija sta bili nagrajeni, saj so 

priznanja dobili posamezniki in razredi, 

ki so se pri določeni dejavnosti najbolj 

izkazali. 

Ob tem gre tudi velika zahvala Občini 

Vodice in številnim pokroviteljem (Lidl 

d.o.o., Euromarket Center d.o.o., Direndaj 

d.o.o., Atlantic Grupa d.d., Pladent d.o.o., 

Avtoprevozništvo Marjan Bergant s.p., 

Transport Jerman s.p., Orodjarstvo Kra-

ševec s.p., SD Strahovica, C&G d.o.o. 

Ljubljana, Bovis d.o.o.) za podporo in 

nagrade, sodelujočim moderatorjem 

pa iskrena hvala za trud, dobro voljo in 

pomoč. Posebna zahvala gre tokrat ŠD 

Boksi – gospe Mateji Rajterič, Taekwondo 

klubu Koryo – gospodu Elviru Hasana-

giču in OŠ VODICE s kolektivom učiteljev 

in vodstva.

Hvala vsem za izkazano pomoč in 

sodelovanje.

Ob dobrih vtisih pa lahko upamo in si 

želimo, da se naslednje leto ponovno 

snidemo na Igrah brez meja 2015.

Besedilo in foto:  

Matjaž JARC

Skupinska fotografija

Podelitev nagrad 

 Izdelava plakatov

Veselje 

Met na koš in taekwondo 

Otrokom so bile igre brez meja zelo všeč, tako zaradi izvirnosti kot tudi zaradi dru-

ženja. Ob različnih igrah so preizkusili svoje motorične spretnosti in iznajdljivost ter 

hkrati izrazili sodelovanje s sošolci in učitelji. 

Še posebno zanimivo pa je bilo tekmovanje učiteljev (na poligonu so morali pokazati 

svoje motorične spretnosti), ki smo ga vsi prisotni spodbujali z glasnim navijanjem 

in nagradili z aplavzom.

Otroci so uživali in nekatere naloge vzeli zelo resno, vsi skupaj pa so športni navdih 

prenesli tudi na plakate, ki so jih narisali v spomin na ta poseben dan. ‚‘Igre brez meja 

so bile super! Ali jih bomo imeli še večkrat?‘‘ je dejal eden izmed otrok 1. razreda. 

Največ veselja pa so jim prinesli bonboni in nagrade pokroviteljev, ki so jih prejeli 

od maskote medveda. 

V imenu ŠD Repnje - Dobruša se vsem zahvaljujem za udeležbo in skrb za varnost 

na športnih igrah.
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Prvi petek v juniju smo člani Smučarskega društva 

Strahovica pripravili že 33. Gozdni tek po Rašici za 

pokal Gorenjskega odreda. Letošnjemu teku je dala 

posebno dimenzijo množična udeležba tekačev iz 

vrtca in osnovne šole, vseh je bilo na teku skoraj 160. 

Letos smo prvič uvedli novo, tako imenovano pro-

mocijsko skupino, kjer so sodelovali mlajši od 6 let, 

bilo jih je kar 30, tekli so 150 m, vsi so na cilju prejeli 

medaljo in čokolado. V naslednjih desetih kategorijah 

so se pomerili dečki in deklice v starosti od 6 do 15 

let, na koncu pa še članice in člani, teh je bilo letos 

kar precej manj kot lani. V kategoriji deklic in dečkov 

od 6 do 9 let sta bila na 600 m najhitrejša Ana Debevc 

in Domen Žerjav, pri nekoliko starejših na 2000 m 

pa Hana Mazi Jamnik in Simon Smrekar Jafkovčič. 

Pri dekletih je z letos nekoliko spremenjeno progo 

najbolje opravila Alenka Čebulj, pri moških pa je bil 

pričakovano najhitrejši as slovenskega gorskega teka 

Marjan Zupančič. Ekipno zmago je dosegla ekipa 

Strahovice v postavi Čuk, Kimovec, Šijanec, pokal pa 

je podelil eden redkih še živečih borcev Gorenjskega 

odreda, domačin Maks Žnidar.

Besedilo: Dare Borčnik

Foto: Srečo Merčun 
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Prehodni pokal Gorenjskega odreda je dobila 

ekipa SD Strahovica

Ekipa SD StrahovicaD
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Rezultati:

Deklice »A« letnik 2007 in 2008

Hana Podgoršek, POŠ Utik 0:02:41

Deklice »B« letnik 2005 in 2006  

Ana Debevc, OŠ Vodice           0:02:17

Dečki »A« letnik 2007 in 2008  

Luka Remškar, OŠ Vodice 0:02:39

Dečki »B« letnik 2005 in 2006 

Domen Žerjav, OŠ Vodice 0:02:11

Deklice »C« letnik 2003 in 2004    

Katja Babič, OŠ Vodice    0:08:58

Deklice »D« letnik 2001 in 2002  

Hana Mazi Jamnik, ŠD Kokrica   0:07:39

Deklice »E« letnik 1999 in 2000  

Špela Zorjan, NŠD Medvode   0:08:02

Dečki »C« letnik 2003 in 2004 

Gašper Zigmund, OŠ Vodice 0:07:51

Dečki »D« letnik 2001 in 2002 

Simon Smrekar Jafkovčič, OŠ Vodice 0:07:06

Dečki »E« letnik 1999 in 2000 

Tim Špenko, OŠ Vodice  0:07:48

Ženske »A« do 30 let, letnik 1984–1998 

Ela Praznik, TSK Logatec 0:34:52

Ženske »B« 31 do 45 let, letnik 1969–1983 

Alenka Čebulj 0:30:59

Ženske »C« 46 let in starejše, letnik 1968 in starejše 

Ivi Žlogar, Ljubljana   0:32:43

Moški »A« do 30 let, letnik 1984–1998  

Aljaž Praznik, TSK Jub Dol 0:38:17

Moški »B« od 31 do 40 let, letnik 1974–1983 

Miha Kimovec, SD Strahovica   0:37:06

 

Moški »C« od 41 do 50 let, letnik 1964–1973 

Marjan Zupančič, KGT Papež 0:36:45

Moški »D« od 51 do 60 let, letnik 1954–1963 

Pavle Klemenčič, Mengeš 0:46:08

Moški »E« 61 let in starejši, letnik 1953 in starejši 

Štefan Lešnik, Ljubljana    0:49:34

Ekipno

1. SD Strahovica 6 točk

Najhitrejši med najmlajšimiNajhitrejši med mladimi tekači
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Podrobne rezultate si lahko ogledate na spletni 

strani Smučarskega društva Strahovica  

(www.strahovica.si).

Najhitrejša tekača v odraslih kategorijah
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Šolsko leto se bliža koncu in tudi 

bralni značkarji smo že uradno za-

ključili z branjem, ki pa se bo nada-

ljevalo v vročih počitniških dnevih 

na samotni plaži, doma na ležalniku, 

v senci dreves, v viseči mreži …

Letos smo na zaključek bralne značke 

povabili pisatelja, skladatelja in pevca 

Adija Smolarja. Večina naših učencev je 

Adija Smolarja poznala zgolj kot pevca, 

zato smo mesec april namenili spozna-

vanju njegovega ustvarjanja. V okviru 

ur knjižnične vzgoje smo prebirali nje-

gova dela. Mlajši so poslušali basni 

Domišljava žaba in Radovedna putka, 

prebirali smo prigode Andreja Migca in 

njegove Pujse. Starejši pa so se lahko 

smejali ob Zgodah in nezgodah Tečka 

Sitnobe. To je bil tudi razlog, da je bila 

to najbolj iskana knjiga v mesecu maju. 

Po obljubah avtorja nas jeseni že čaka 

nadaljevanje: Zgode in prigode Tečka 

Sitnobe 2. Prav vsi pa smo si ogledali 

slikanico Zgodba o rolici papirja in 

zapeli še pesem. 

In v petek, 30. maja, se je Adi Smolar 

znašel v naši telovadnici – ogrevanje 

prstov, usklajevanje z našim tonskim 

mojstrom (učitelj Tomaž Grajzar), 

potem pa se je začel »žur«. Adi nas je s 

svojo energijo, ritmom in s svojo kitaro 

za tisto uro odpeljal daleč stran. Peli 

smo, ploskali, skakali. Najbolj glasni 

smo bili, ko smo peli »Jaz ne grem v 

šolo, ne, ne grem v šolo, jaz bom kar 

počitnice imel …« Po natančni ana-

lizi besedila pa smo ugotovili, da je v 

šolo vseeno dobro hoditi in da bomo 

septembra spet prišli. 

Na koncu je vsak, kdor je želel, dobil 

avtogram: na listek, na roko ali v knjigo. 

Bilo je lepo in nepozabno.

Besedilo in foto:  

Urška Ščavničar Lunder, OŠ Vodice
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Potem ko je v Vodicah prišlo do uki-

nitve delovanja Glasbene šole Mateja 

Hubada, se je na povabilo za sodelo-

vanje odzvala Glasbena šola PIANO 

FORTE iz Trboj. Tamkajšnji direktor po-

roča, da so v iztekajočem se šolskem 

letu imeli polno zasedene oddelke kla-

virja, flavte in kitare, nekaj učencev je 

igralo tudi violino, harmoniko, klarinet 

in trobento, ter da je bilo vseh učencev 

skupaj 71. S sodelovanjem šole je zelo 

zadovoljen in tudi sicer misli, da so se 

ljudje navadili na njihov način delo-

vanja. 

Ker ima kdo od bralcev teh vrstic 

morda namen v naslednjem šolskem 

letu svoje glasbeno znanje izpopolniti 

ravno v glasbeni šoli Piano forte, naj 

navedem, da pouk poteka tako na se-

dežu šole v Trbojah kot na osnovni šoli 

v Vodicah. Poleg klasičnih programov 

poučujejo tudi popularno glasbo in, 

kot že rečeno, vse vrste instrumentov. 

Za vsa dodatna pojasnila so na voljo 

vsak dan med 8. in 21. uro na številkah 

041 943 691 in 051 356 304.

Besedilo: Rado Čuk

Foto: Piano Forte

Glasbena šola i n
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Če se boste podali skozi Pustnice do 

kluba Kubu, boste lahko slišali športne 

zvoke hokejskih palic in sem ter tja ka-

kšen krik mladega igralca, ki je ravnokar 

podal odličen gol.

Suhi trening, ki ga imajo mladi hoke-

jisti HK Olimpija so izrednega pomena 

za dobro pripravo na ledeni ploskvi. 

Odlično površino so našli v prijetnem 

gozdičku pri Kublu. Trener Jure Vnuk, 

nekdanji uspešen hokejist, je povedal, 

da so iskali primerne površine in te našli 

ravno v Vodicah. Vnuk je še dodal, da 

so zelo zadovoljni in hvaležni, da lahko 

trenirajo v naši občini. Navdušeni so nad 

lokacijo in uživajo v treningih, poleg 

tega pa so veseli tudi možnosti umika 

iz prestolnice. 

Nadebudni mladi hokejisti, mlajši dečki 

do 12 let, med katerimi je tudi naš občan, 

tretješolec Aljaž Čižman, so imeli tre-

ninge dvakrat tedensko. Starši in prija-

telji pa so jih opazovali s tribune. Le kaj 

je lepšega kot sedeti obkrožen z drevesi 

in čudovito naravo. 

Vnuk je še dodal, da je vesel vsakega, 

ki si pride ogledat trening, in če mlade 

zanima hokej oziroma in-line hokej, naj 

se kar pogumno obrnejo na Jureta Vnuka 

in ga vprašajo karkoli jih zanima. Mladim 

hokejistom želimo uspešno sezono in 

seveda dobre treninge v naši bližini. 

Mladi hokejski upi, trener in starši 

se zelo lepo zahvaljujejo Branetu 

Sovincu za izkazano pripravljenost 

in možnost treninga na njihovem 

igrišču.

Besedilo: Natalija Rus

Foto: Rok Štupar

i i

Utičani so s polovico moštva zmagali na 

prestižnem Italia Summer Cupu. 

Ubijalski tempo turnirja za italijanski poletni pokal

i i i H i i  

Nekdanji slovenski prvak in kasnejši 

večkratni podprvak ÖIHL – avstrijske 

mednarodne inline hokejske lige – HK 

iTAKSport Utik se je kot edini slovenski 

hokejski klub udeležil turnirja Italia 

Summer Cup v letoviškem mestu Forte 

dei Marmi v Toskani. »Italijanski inline 

hokej se igra drugače od tega, ki ga 

igramo v Sloveniji, saj se uporablja pra-

vila kotalkarske mednarodne zveze FIRS 

in ne hokejske IIHF, kar pa nas ni preveč 

motilo,« je povedal Rok Nahtigal, ki je 

s svojim bratom Štefanom in Igorjem 

Hriberškom nekaj let igral za moštvo 

Arezzo Lions v italijanski A1 ligi. V njej, 

a za drugo moštvo, je igral nekoč tudi 

njun soigralec v napadu Tadej Nabergoj. 

Turnir, na katerem so nastopile pova-

bljene italijanske ekipe Monleale, Via-

reggio, Forte dei Marmi, Milano, Roma, 

Massa, Empoli in Pisa iz A1 in A2 lige, 

so morali Utičani odigrati oslabljeni, saj 

je zaradi poškodb in službenih obve-

znosti manjkala skoraj polovica moštva. 

»Devet tekem v dveh dnevih, to je bil 

res ubijalski ritem za moštvo, v katerem 

sta manjkala drugi in četrti napad,« je 

začel Rok Zupanc, ki je bil tokrat prvič 

v vlogi kapetana: »Vsi ostali so igrali z 

najmanj tremi kompletnimi napadi, mi 

smo igrali le z dvema. Bilo je naporno, 

hkrati tudi na čase zoprno, saj sta nam 

manjkali tudi obe prvi pesti v moštvu, 

Mitja Potočnik in Boštjan Fon, tako da 

smo se kakšnih večjih konfliktov raje iz-

ogibali. Prvi dve tekmi smo brez težav 

zmagali, potem naslednji dve izgubili in 

zadnjo tekmo otvoritvenega dne spet 

zmagali, kar je pomenilo dobro izhodišče 

pred nadaljevanjem. So si pa tekme tako 

hitro sledile, da praktično celo soboto 

nismo šli ven iz dvorane.« Nedeljo so 

Utičani začeli s serijo zmag, ki jih je po-

peljala v veliki finale, kjer so jim nasproti 

stali igralci italijanskega prvaka Empoli.  

Z njimi so imeli Utičani kup težav na lan-

skem turnirju za pokal Toskane v Arezzu, 

ko so zmago odnesli Italijani. Tokrat je 

bilo drugače, saj je po prvem zadetku 

Zupanca Empoliju uspelo le izenačiti, 

več pa jim češki vratar v vratih Utika, 

Karel Ševčik, ni dovolil. Sledila je serija 

zadetkov za zmago na tem cenjenem 

turnirju; začel jo je Bor Ladiha, nadaljeval 

Štefan Nahtigal in končal Nabergoj, ki 

je bil izbran tudi za najbolj koristnega 

igralca turnirja. »Sezono smo začeli iz-

vrstno in nadejam se, da se bomo do 

septembra, ko se za nas začenja najpo-

membnejši del, uspeli zbrati v kompletni 

zasedbi. No, le Igor Hriberšek bo verjetno 

manjkal, ker bo moral nazaj v Čečenijo, 

kjer igra hokej in je še trener, bodo pa 

nazaj zagotovo Mišo Hafner, Sašo Rajsar 

in Miha Bremec,« je povedal Nabergoj, ki 

se je izvrstno ujel z veteranom Jožetom 

Praznikom, in dodal: »Naš glavni cilj se-

zone je kvalifikacijski turnir ameriške in-

line hokejske lige MLRH v Mannheimu. 

Lani smo tam obstali v polfinalu, ko nas 

je izločil finski Tampere, letos pa hočemo 

v finale in v njem tudi zmagati.«

Besedilo: B. F. 

Foto: Mike Stricker D
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 Tudi tretješolec iz OŠ Vodice Aljaž 

Čižman pridno trenira hokej.



V sredo, 7. 5. 2014, je na OŠ Dobrova 

potekalo DP v orodni gimnastiki za OŠ 

in SŠ. Naši učenci in učenke so odlično 

zastopali našo šolo. Vsaka katego-

rija je imela na posameznem orodju 

(bradlji, drogu, gredi, preskoku in 

parterju) predpisano vajo, ki je bila 

za vse enaka. V primeru, da učenci/ke 

katerega od elementov niso naredili, 

so sodniki od izhodiščne ocene odbili 

točke in dodali točke za izvedbo. 

Ekipi najmlajših dečkov 1.–3.r (Jan 

Jeraj, Timi Drašler, Timotej Bokan, Val 

Stankovič Pangerc, Domen Žerjav)  in 

mlajših dečkov 4.–6.r (Mitja Nastran, 

Nejc Kovačič, Matic Kranjec Žagar, Gal 

Lunder, Jan Debevc)  sta osvojili na-

slov državnih prvakov. Mlajši dečki 

so s svojimi nastopi premagali celo OŠ 

Brežice, ki v gimnastiki vedno posegajo 

po najvišjih mestih. Kar štirje dečki so se 

uvrstili med prvih deset, kar kaže, da so 

odlično pripravljeni. Najuspešnejši posa-

meznik je bil Nejc Kovačič, ki je postal 

državni prvak.

Rezultati: 

Najmlajši dečki

7. Jan Jeraj, 12. Timotej Bokan, 13. Timi 

Drašler, 14. Domen Žerjav, 17. Val Stan-

kovič Pangerc

Mlajši dečki:

1. Nejc Kovačič, 4. Mitja Nastran, 7. Matic 

Kranjec Žagar, 10. Jan Debevc, 18. Gal 

Lunder

Deklice so imele konkurenco močnejšo 

(tekmovalo je 96 mlajših deklic in 81 naj-

mlajših deklic), med njimi je bila na 26. 

mestu najuspešnejša najmlajša deklica 

Nina Erce. Ekipno so najmlajše deklice 

osvojile 8. mesto, mlajše deklice pa 16. 

mesto.

Najmlajše deklice:

26. Nina Erce, 36. Ana Debevc, 47. Hana 

Golob, 42. Lucija Hočevar, 55. Naja Stan-

kovič Pangerc

Mlajše deklice:

81. Leja Jeraj, 90. Lucija Kavčič, 93.  

Katjuša Pavlin, 94. Nina Milenkovič, 95. 

Ajda Cencelj

Rezultate si lahko ogledate na spletni 

strani športa mladih.

Besedilo in foto: Joži Brank Nastran

Najmlajši dečki Mlajši dečki

Gimnastična ekipa OŠ Vodice in POŠ Utik

i ni i v orodni 
gimnastiki 

Kristjan Kuster, učenec 3. razreda, je bil zelo uspešen 

na šolskem DP v zunanjem lokostrelstvu, ki je pote-

kalo 17. 5. 2014 v Ljubljani. Kristjan je osvojil 3. mesto 

v kategoriji licenciranih učencev od 1.–3. razreda. 

Besedilo: Joži Brank Nastran

Foto: Osebni arhiv Kristjana Kustra

i n
uspešen lokostrelec!
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Ana, 26-letna občanka Vodic, je svoje 

veliko srce zapisala dobrodelnosti in 

humanitarnosti. Ves svoj prosti čas na-

menja pomoči živalim. Tokrat pa je bila 

njena pomoč namenjena tudi ljudem, 

ki so jih v sosednjih državah prizadele 

hude poplave. 

n n i – 
mlada humanitarka

Ko sem na morju, moje srce podivja, 

ko valove občutim, 

vem, da se morje z mano igra.

Plavam in plavam preko morja, 

preko dolgega širnega prelepega morja.

Valovi šumijo, morje buči,

ladje se zibljejo iščejo luči.

Kapitan se boji: »Kaj če ladja se potopi?«

Tako govori in takoj za tem zatisne oči.

Z mamico pohitiva, da morje še uloviva.

Ko valovi pljuskajo ob kamenčke, 

vidiva rdeče plamenčke na nebu. 

Tjaša Cankar 3.b 
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Ana, mlada, simpatična in velikega srca, 

se sicer ukvarja z multimedijo, a že od 

nekdaj je njeno poslanstvo namenjeno 

pomoči drugim. Sodeluje z veliko društvi 

za pomoč in zaščito živali. Kot je povedala, 

največkrat prosi oziroma obvešča ljudi in 

prijatelje preko socialnega omrežja Face-

book, a vedno naleti na gluha ušesa. To-

krat pa jo je tako kot nas vse zelo pretresla 

novica o naravni katastrofi v Bosni in Srbiji. 

Njen socialni čut jo je vodil, da je tudi to 

zapisala na Facebooku oziroma pozvala 

ljudi naj poklonijo, donirajo ali kakorkoli 

pomagajo prizadetim. Njen namen je bil 

zbrati vsaj malo, a Ana je bila nad odzivom 

močno presenečena. 

Že nekaj minut po objavi na socialnem 

omrežju je njen telefon zvonil brez pre-

daha. Najprej je Ana kar sama prevzemala 

stvari po hišah, kamor so jo poklicali. 

Odziv pa se je iz ure v uro večal, zato se 

je razveselila klica predsednika Prostovolj-

nega gasilskega društva Bukovica - Utik 

Klemena Merčuna, ki ji je skupaj z osta-

limi gasilci ponudil kombi. Tukaj pa se do-

brodelnost naših občanov še ni končala, 

ljudje so nosili oblačila, hrano in ostale 

nujno potrebne stvari v tolikšni meri, da so 

točko zbiranja prestavili v PGD Bukovica 

- Utik. Ana in prostovoljci so delali skoraj 

noč in dan, zbrali so toliko stvari, da je 

bilo treba razmišljati o večjem prevoznem 

sredstvu, a še pred tem tudi o večjem skla-

dišču. Tako so se prostovoljci povezali s 

sosednjimi medvoškimi prostovoljci, ki so 

jim pomagali pri razvrščanju in urejanju 

zbranih stvari. Odziv, kakršnega ni nihče 

pričakoval, je botroval tudi organizaciji 

oziroma iskanju večjega prevoznega 

sredstva. Ponudil jim ga je podjetnik Enes 

Draganovič, ki je poleg dveh priklopnikov 

doniral še 1000 €. Kot je povedala Ana, so 

resnično delali vsak dan do noči, dobrih 

pet dni. Zbrali so velike količine vode, ki je 

še kako potrebna, oblačila, konzervirano 

hrano, sanitetni material ... Nekateri so dali 

tudi denar, s katerim so nato kupili naj-

bolj nujne stvari za prizadete. Ana dodaja, 

da ljudi, ki jim je bila pomoč namenjena, 

pozna in tudi ve, da je vse, kar so občani 

prispevali, prišlo do tistih, ki to potrebu-

jejo. Kmetija Jeraj iz Dobruše je prispe-

vala 400 jajc, ki pa so jih žal zavrnili zaradi 

določenih postopkov prenosa hrane, a 

to še ne pomeni, da so domača kokošja 

jajca romala nazaj k darovalcem. Na ZPM 

(Zveza prijateljev mladine) so jih razdelili 

med ljudi, ki so jih z veseljem sprejeli. Po 

pripovedovanju Ane so imeli nekaj težav 

tudi z organizacijo Rdečega križa, a je tudi 

to oviro samozavestno in s trdo voljo Ana 

uspela premagati. Kot pobudnica akcije 

je ponosna in srečna, da imamo v občini 

tako srčne ljudi. Pravi pa, da akcija za 

žrtve poplav še zdaleč ni zaključena, saj 

najhujše šele prihaja. Predvsem bi rada 

izpostavila Klemena Merčuna (PGD Bu-

kovica - Utik) in Tino Kranjc ter njenega 

partnerja, saj brez njih akcija ne bi bila 

tako uspešna. 

Niti sanjalo se ji ni, da bo odziv tako velik. 

Dodaja še, da je ponosna na to, da so ob-

čani znova dokazali, da imajo velik čut za 

solidarnost in znajo priskočiti na pomoč. 

Besedilo: Natalija Rus

Foto: Rok Štupar
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Magister Bojan Žlender je v brošuri, ki 

smo jo razdelili staršem, v uvodu napisal:

Vsaka vožnja z avtomobilom, tudi če 

je cilj oddaljen le nekaj kilometrov, je 

za otroka posebno doživetje. Širi mu 

obzorja, med vožnjo spoznava okolico, 

promet in sprejema navade in vzorce 

ravnanja voznika. Vse to so razlogi, da 

mora biti vsaka vožnja tudi varna vožnja. 

Dosledna uporaba varnostnih pasov in 

sedežev oblikuje navado in zavest, da je 

treba nenehno skrbeti za lastno varnost 

in varnost drugih. Pri tem je zgled voz-

nika in potnikov v avtomobilu, pripetih 

z varnostnim pasom na vseh sedežih v 

vozilu, sestavni del vzgojnih prizade-

vanj. Otrok ne bo razumel, zakaj mora 

biti pripet, če so ob njem ljudje, ki jih 

ima rad, a niso pripeti.

Lik pasavca je bil izbran v okviru med-

narodnega projekta EUCHIRES, ker ima 

ta žival v jezikih vseh sodelujočih držav 

v svojem imenu tudi besedo pas in z 

besedno igro še poudarja uporabo var-

nostnega pasu.

V preteklih letih je OŠ Vodice že sode-

lovala v projektu. V letošnjem šolskem 

letu pa smo zopet sprejeli povabilo k 

aktivnemu sodelovanju z izvajanjem 

projektnega dela na ravni oddelkov 

podaljšanega bivanja v prvih in drugih 

razredih. Otroci so od oktobra 2013 do 

maja 2014 s svojimi učitelji in učiteljicami 

pripravili projektno delo na temo varne 

vožnje otrok v avtomobilu ter varnega 

sodelovanja v prometu.

Za izvajanje zastavljenih ciljev smo pre-

jeli gradiva, s katerimi smo spodbujali 

otroke, da na vsakodnevnih vožnjah 

uporabljajo otroške varnostne sedeže in 

varnostne pasove, k temu pa spodbujajo 

tudi druge potnike v vozilu.

Z otroki smo spoznali žival – pasavca, po 

kateri se imenuje projekt. Izdelali smo 

Pasavčka Kopitljačka in barvali pobar-

vanke z likom Pasavčka. Risali smo na 

temo Naša družina v avtu, urejali pro-

metni kotiček, naučili smo se pesmico o 

Pasavčku. Izvajali smo aktivnosti v tednu 

DEMO sedežev: praktični preizkus pri-

penjanja z varnostnim pasom in izbira 

OVS glede na telesno višino in težo. Po-

govarjali smo se o pravilnem obnašanju 

v prometu kot pešci in sopotniki v avto-

mobilu. Spremljali smo pripetost otrok 

z varnostnim pasom – otroci so zbirali 

žige z likom Pasavčka. Zelo radi so igrali 

igro Varno v šolo in domov. Naučili so se 

pesmico o Pasavčku in izdelali prikupne 

obeske za ključe z likom Pasavčka.

Po končnih poročilih in evalvaciji projek-

tnega dela bodo vsi otroci iz oddelkov 

prejeli priznanja Pasavčka za aktivno so-

delovanje v projektu, najboljše skupine 

pa bodo prejele še dodatne nagrade. 

Koordinator projekta, Zorka Blažič

Foto: Zorka Blažič

pas pripet!
Javna agencija RS za varnost prometa – Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu je v letošnjem šolskem letu že 

deveto leto izvajal projekt Pasavček. Osnovni namen projekta je spodbujanje pravilne uporabe otroških varnostnih 

sedežev in varnostnih pasov med vožnjo v avtomobilu.
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Poletje je pred vrati, z njim pa tudi 

visoke temperature. Marsikdo se bo 

pred »pasjo« vročino lahko umaknil 

v hladen prostor ali senco, zato je 

prav, da to omogočimo tudi hišnim 

ljubljenčkom in domačim živalim.

Ob najvišjih temperaturah je navadno 

zunaj veliko manj ljudi. Med delovnimi 

dnevi so v službah, kjer prostore v ve-

čini ohlajajo klimatske naprave, spet 

drugi se na drug način izognejo preti-

rani izpostavljenosti visokim tempera-

turam. Živali pa same zase ne morejo 

poskrbeti. Predvsem hišne živali in psi, 

ki so zunaj na prostem v pasji uti ali 

ogradi. Če ob pripravi prostora za psa 

tega niste načrtovali, je prav da zdaj 

poskrbite za senco in seveda najbolj 

pomembno, da ima žival vsak trenutek 

na voljo svežo vodo. Še posebej je to 

pomembno pri tistih psih, ki so pri-

vezani, saj imajo omejeno možnost 

umikanja z direktnega sonca. 

Ne puščajte jih v avtomobilu!

Nikakor ne puščajte ljubljenčkov v 

avtomobilu, tudi če gre le za kratek 

opravek. V avtomobilu se namreč tem-

peratura kljub odprtim oknom lahko 

povzpne tudi na 40, 50 in več stopinj 

Celzija, in to le v nekaj minutah. To 

pa je dovolj za morebitni pasji srčni 

napad. 

Na sprehod zjutraj ali zvečer!

Za štirinožce bo najbolje, da dnevni 

sprehod z njim opravite v zgodnjih 

jutranjih urah ali poznih večernih, ko 

se ozračje že malce ohladi. Za hišnega 

ljubljenca poskrbite tudi v času vaših 

počitnic ali daljše odsotnosti. Po-

membno je, da se za njegovo oskrbo 

dogovorite z odgovorno osebo, ki bo 

poskrbela za vse potrebno in zgoraj 

našteto.

Besedilo: Natalija Rus 

V poletnih dneh 
i  tudi 

i i
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Šolskega leta bo kmalu konec in za 

naše najmlajše se začenjajo poletne 

vragolije. Da bodo tudi to poletje 

preživeli aktivno, družabno, se kaj 

novega naučili in se obenem zaba-

vali, bo tudi tokrat poskrbela Občina 

Vodice s svojimi tradicionalnimi po-

letnimi kratkočasnicami.

Kratkočasnice se bodo odvijale v juliju 

in avgustu. Pričele se bodo z Orato-

rijem v izvedbi Župnije Vodice (6.7.-

12.7.), kateremu sledi pet zabavnih 

tednov, ki jih bodo zapolnile občinske 

kratkočasnice: Poletna ustvarjalnica, 

Športni teden, Teden doživetij, Je-

zična šola – angleščina in Poletno 

počitniško varstvo »Pod Rašico«. 

Prva kratkočasnica Poletna ustvar-

jalnica je letos rezervirana za mlade 

ustvarjalce, ki bodo od 14. do 18.7. raz-

gibali prstke in ustvarjali s papirjem, 

glino in barvami. Športni teden bo 

potekal od 21. do 25.7. na Tenis Klub 

Kubu Vodice, otroci pa se bodo zaba-

vali ob različnih športih (nogomet, 

košarka, rokomet, tenis, orientacijski 

tek…). Sledila bo kratkočasnica Teden 

doživetij, ki jo letos prirejamo drugič 

in bo v tednu od 28.7. do 1.8. otroke 

razveselila z druženjem z gasilci, arhe-

ologi, najboljšo slovensko boksarko in 

še marsičem. Še ena letošnja novost 

je Jezična šola – angleščina, ki jo od 

4.8. do 8.8. prirejamo v sodelovanju 

z izkušenimi učitelji. Vaši otroci bodo 

tako na zabaven način utrdili in nad-

gradili znanje angleščine, ki so ga 

pridobili med šolskim letom. Po eno-

tedenskem premoru pa bomo nato 

kratkočasnice sklenili s Poletnim po-

čitniškim varstvom »Pod Rašico«, ki bo 

v sodelovanju s Smučarskim društvom 

Strahovica potekalo med 18. in 22. av-

gustom. Varstvo bo potekalo vsak dan 

od 8. do 16. ure, ostale kratkočasnice 

pa se bodo odvijale od 9. do 13. ure. 

Ob petkih boste starši povabljeni na 

zaključno srečanje, zaradi česar bodo 

takrat kratkočasnice potekale od 13. 

do 17. ure (razen, če se otroci in ani-

matorji odločijo, da bo kratkočasnica 

tudi v petek potekala dopoldan).

Poskrbeli bomo za prazne želodčke in 

žejo, za ustrezno ohladitev, ves mate-

rial in pripomočke, kot tudi za prevoz.

Občina Vodice se bo potrudila, da bo 

v sodelovanju s svojimi animatorji in 

gostujočimi izvajalci vašim otrokom 

pričarala nepozabne dni in poučne 

izkušnje, ob katerih bodo stkali nova 

prijateljstva, prav tako pa bo zagoto-

vila, da bodo otroci svoj prosti čas med 

poletjem preživljali varno.

Podroben opis kratkočasnic je na voljo 

v zloženki, ki so jo otroci dobili v šoli. 

Lahko si jo ogledate tudi na naši spletni 

strani www.vodice.si, ali svoj izvod 

prevzamete v naši sprejemni pisarni.

Veselimo se našega druženja, tako, da 

pohitite s prijavami!

Besedilo: Urška Borovnica

Foto: Arhiv Občina Vodice
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ODVETNICA 

NATAŠA CANKAR

Kamniška c. 38, 1217 VODICE

Tel.: 041/962-474,  

E-mail: natasa.cankar@gmail.com

področja dela predstavljena na spletni strani:  

www.odvetnica-cankar.si

Tema tokratnega Pravnega kotička je namenjena predvsem podjetnikom. V sedanjem času se zaradi razmer na trgu vedno po-

gosteje zgodi, da je storitev opravljena ali kupljeni predmet dostavljen, račun pa ni plačan ali vsaj ni plačan v celoti. Kaj storiti 

v takšnem primeru? Nedvomno ste se s tem že srečali in imate za takšne primere tudi vsak svojo rešitev. V tokratnem Pravnem 

kotičku bom predstavila nekaj postopkov, ki vam morda ponudijo še kako novo možnost. 

Postopki, ki jih bom navedla v nadaljevanju, 
so razvrščeni od najbolj neformalnega in ne-
zapletenega do najbolj uradnega. 

1. Opomin
Ta način gotovo že poznate, ker je med naj-
pogosteje uporabljanimi. Neplačniku pošljite 
pisni opomin z vsemi bistvenimi podatki o 
zadevi oziroma o delu, ki ste ga zanj opravili. 
Opominu priložite kopijo izdanega računa. 
Vsebuje naj poziv, da naročnik v določenem 
roku plača ali vam odgovori, zakaj meni, da 
računa ni dolžan plačati. Včasih zaleže že ta-
kšno dodatno opozorilo, ker gre le za to, da 
vaš naročnik morda še ni imel na voljo sredstev 
za plačilo. Ali pa je mislil, da nimate urejene 
evidence o naročilih in ga zato ne boste znali 
natančno terjati. Pri sestavi opomina vam po 
potrebi lahko pomaga tudi ustrezno usposo-
bljena oseba, odvisno pač, za kako zapleteno 
zadevo gre.

2. Pogajanja
Ta način pride v poštev predvsem, če gre za 
poslovnega partnerja, s katerim že nekaj časa 
sodelujete in doslej pri poslovanju niste imeli 
večjih težav. Naročnika opozorite na to, da je 
rok za plačilo že potekel ter naj račun čim prej 
plača ali pa navede, zakaj meni, da tega ni 
dolžan storiti. Če gre za resnega poslovnega 
partnerja, vam bo na to odgovoril in vsaj 
približno pojasnil svoje stališče. Ko vam bo 
predstavil svoje razloge, skušajte v pogovoru 
najti za oba sprejemljivo rešitev. 

3. Mediacija
Mediacija je način reševanja sporov, pri ka-
terem se osebi odločita, da bosta za pomoč 
pri reševanju svojega spora zaprosili tretjo 
nepristransko osebo. Je posebej strukturiran 
postopek, katerega namen je pripeljati obe 
stranki do sporazumne rešitve, ki jima najbolj 
ustreza. Prednost mediacije pred pogajanji je 
v tem, da zadevo vodi tretji, ki ni na strani 
nobene od strank, informacije, ki mu jih po-
sreduje ena od strank, pa prenese drugi stranki 
le, če to prva stranka dovoli. Vsaka stranka mu 
zato lahko zaupa realne težave, ki so nasto-
pile v njenem poslovanju, brez skrbi oziroma 
strahu, da bo za to izvedela nasprotna stranka. 
Mediator je zavezan k zaupnosti in teh infor-
macij ne bo prenesel dalje, jih bo pa lahko upo-
števal, ko bo strankama pomagal pri iskanju 
sporazuma. Na tak način bo lažje oblikoval 
takšno končno rešitev njunega spora, ki bo 
dejansko najbolj v korist obeh. Zlasti pri pod-
jetnikih so informacije o njihovem poslovanju 
pogosto občutljive narave in jih ne želijo izdati 
drugi stranki. Naročnik, ki ni plačal računa, tega 
npr. ni storil zato, ker je trenutno v likvidno-
stnih težavah. Pričakuje večji priliv sredstev, 
s katerimi bo lahko uredil zadeve za nazaj, a 
trenutno zaradi nasedlega posla ali zgrešene 
naložbe nima nobenih sredstev. Tak naročnik 

bo pogosto težko povedal poslovnemu par-
tnerju, s katerim že dlje sodeluje in ga ceni, 
da je sprejel napačno poslovno odločitev, saj 
bi s takšnim priznanjem lahko nanj naredil 
slab vtis. Laže pa bo to zaupal mediatorju, ki 
tega ne bo povedal nasprotni stranki, temveč 
bo brez posebnih pojasnil vodil mediacijo v 
takšni smeri, da bo končni sporazum predvi-
deval plačilo računa čez dlje časa, pa morda 
z dodatnimi obrestmi ali drugo ugodnostjo 
za nasprotno stranko. V teku mojega medi-
atorskega delovanja na Okrajnem sodišču 
v Ljubljani in v več mediatorskih združenjih 
se je pogosto izkazalo, da lahko prav takšne 
informacije, zaupane le meni kot mediatorki, 
odločilno prispevajo k ugodni rešitvi spora. Če 
bi se stranki pogajali neposredno, jih druga 
drugi najverjetneje ne bi izdali.

4. Sodna izvršba na podlagi verodostojne 
listine (računa)
Ta način uveljavitve neplačanega računa je 
sicer dokaj enostaven, a hkrati navadno po-
meni, da so se razmere v poslovnem odnosu 
zaostrile že do te mere, da si predlagatelj 
postopka želi le še plačilo svojega računa, ne 
predvideva pa več prihodnjega sodelovanja. 
Gre za sodni postopek, ki se začne z vložitvijo 
elektronskega predloga za izvršbo, v katerem 
so navedeni podatki obeh strank, višina dolga 
in morebitnih obresti, nastali stroški ter ve-
rodostojna listina, ki dokazuje obstoj dolga 
(račun). Sodišče na podlagi tega predloga 
izda sklep o izvršbi ter ga vroči nasprotni 
stranki. Če nasprotna stranka (naročnik) ne 
ugovarja, sodišče poseže na njeno premoženje 
do višine izkazanega dolga ter zaseženo na-
kaže predlagatelju, ki se tako takoj poplača. 
Stroške takšnega postopka mora sicer sprva 
založiti predlagatelj, a nazadnje jih mora tudi 
zanj plačati nasprotna stranka, saj se stroški 
postopka izterjajo skupaj z dolgom. Če na-
ročnik ugovarja (lahko navede tudi samo, da ni 
dolžan), pa se postopek nekoliko bolj zaplete 
in podaljša, ker preide pred drugo sodišče ter 
se vodi naprej enako kot postopek, ki ga pred-
stavljam v naslednji točki.

5. Vložitev tožbe
Ta način, kako priti do poplačila, je med vsemi 
predstavljenimi najbolj formaliziran. Če ne 
morete uspeti na drug način, vam še vedno 
ostane možnost, da plačilo zahtevate v rednem 
sodnem postopku, torej z vložitvijo tožbe. V 
tožbi morate podrobno opisati dejansko 
stanje zadeve, postaviti pravilen zahtevek 
ter navesti pravno podlago svojega zahtevka. 
Po vložitvi se tožba posreduje v odgovor na-
sprotni stranki, ki lahko razloži, zakaj meni, da 
ni dolžna plačati. Nato pa se izvede celoten 
postopek dokazovanja, ki se zaključi z izdajo 
sodbe. Ko ste dosegli sodbo in je ta postala 
pravnomočna, lahko na njeni podlagi predla-
gate izvršbo. Sodišče v tem primeru zaseže 

nasprotni stranki toliko, kolikor je potrebno, da 
se poplača vaš dolg in stroški, ki ste jih imeli s 
postopkom. V nasprotju s prejšnjim načinom 
(4.) nasprotna stranka v postopku izvršbe ne 
more več ugovarjati, da ni dolžna, saj je njen 
dolg ugotovljen s pravnomočno sodbo. Če s 
tožbo uspete, je dolžna vaše in svoje stroške 
sodnega postopka kriti nasprotna stranka (če 
ne uspete, nosite njene in svoje stroške vi). V 
sedanjem času postaja vedno večja težava to, 
da dolžniki nimajo premoženja, na katerega 
bi mogli poseči z izvršbo. Takrat vam žal ne 
pomaga noben postopek. 

Zadnji navedeni postopek je navadno tudi 
najbolj dolgotrajen, zato je pogosto koristno 
pred vložitvijo tožbe poizkusiti s katerim od 
prej opisanih postopkov. Ti običajno rezultate 
pokažejo prej. Poleg naštetih obstaja seveda 
še več drugih možnih načinov alternativnega 
reševanja sporov (npr. arbitraža, med-arb po-
stopki, zgodnja nevtralna ocena itn.). Ker pa 
se ti navadno uporabljajo, kadar gre za dokaj 
visoke zneske, jih na tem mestu nisem pred-
stavila.

Za konec kot običajno nekaj kratkih na-
svetov:

 − vodite pisno ali računalniško evidenco o 
naročenih storitvah ali blagu (ni nujno, da 
je zelo zapletena, vsebuje naj le temeljne 
informacije: kdo, kdaj, kaj in koliko). Če je 
mogoče, naj bo pisno že naročilo (lahko tudi 
npr. po e-mailu, z izpolnitvijo obrazca itn.). 
Takšna evidenca izredno olajša dokazovanje 
v primeru neplačanega računa, ne glede 
na to, za katero od zgornjih možnosti se 
boste odločili;

 − preden izberete pravi postopek, s katerim 
se boste skušali poplačati, skrbno preteh-
tajte vse okoliščine zadeve. Neredko je vaš 
uspeh pri poplačilu odvisen tudi od prave 
izbire postopka in pravočasnega začetka. 
Če niste prepričani, kaj izbrati, pridobite 
več informacij. Pri tem vam lahko pomaga 
tudi strokovnjak, ki pozna vse naštete načine 
(je npr. hkrati mediator in odvetnik, znanje 
mediacije med odvetniki ni tako redko);

 − sledite novostim na tem področju. Praksa 
za posamezne primere odkriva vedno nove 
načine, ki so pogosto zelo uspešni, lahko pa 
tudi lažji in cenejši.

Rubriko sem pripravila:
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Romani

Robyn Carr: Gorsko zavetišče 

[življenje na podeželju, 

Kalifornija, nasilje nad 

ženskami, odnosi med 

spoloma]

Jude Deveraux: Neznanec v 

mesečini [ljubezenski roman, 

družinski odnosi, Virginija, 

prijateljice]

Nina George: Svetloba v Provansi 

[knjigarnarji, Pariz, bibliofili, knjige, 

zdravilnost, ljubezen, Provansa, mladostna 

ljubezen, ljubezenski partnerji, življenjske 

spremembe]

Liane Moriarty: Moževa skrivnost 

[zakonci – krize, Avstralija, pisma, osebne 

skrivnosti]

Amos Oz: Panter v kleti 

[družina, Judje, Britanci, dečki, 

odraščanje, Izrael, mirovni 

proces, 1947-1948, Jeruzalem]

Arto Paasilinna: Na lovu za spomini 

[moški, demenca, starejši ljudje, spomini, 

prijateljstvo, Finska, pustolovščine]

Lucinda Riley: Hiša orhidej [ljubezenski 

roman, družinske skrivnosti, Svetovna vojna 

1939-1945, Anglija, podeželje, Tajska]

Ayfer Tunç: Noč zelene vile [življenjske 

spremembe, odnosi med spoloma, ženske, 

spolno nasilje, Turčija, družbene razmere]
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Biografije

Simon Sebag Montefiore: 

Stalin. Na dvoru rdečega 

carja

Biografski romani
Kate Summerscale: Sramota gospe 

Robinson. Zasebni dnevnik 

viktorijanske dame [Isabella Robinson 

(1813-1887), Velika Britanija, 19.st., 

dnevniki, nezvestoba, prešuštvo, ločitev, 

odnosi med spoloma, Škotska]

Mladinsko leposlovje
Dave Shelton: Deček in medved v čolnu 

[igra, morje, odraščanje, potovanja, 

pustolovščine, živali v domišljiji]

Suzana Tratnik: Ime mi je Damjan 

[drugačnost, družina, fantje, 

homoseksualnost, nasilje, zlorabe, 

transseksualnost, spolna identiteta, 

mladostniki] 

Otroško leposlovje

[tekst in ilustracije] Jean de 

Brunhoff: Zgodba o Babarju

[ilustrirala] Antje Flad: Medo 

spoznava barve. Na tržnici 

[kartonka]

Guido van Genechten: Lahko 

pokukam v tvojo pleničko? 

[odkrivanke, živali v domišljiji] 

Moje najljubše živali [kartonka]

Sally Rippin: Brina Brihta [prijateljstvo, 

balet, nogomet, šport]

Care Santos: Prodam mamo [matere in 

sinovi, bratje, ljubosumje]

 

[besedilo] Lucija in 

[ilustracije] Damijan 

Stepančič: Anton! [svetovna 

vojna, Soška fronta 1915-

1917, vojaki]

Priročniki

Alojzija Fink: Domača nega 

varovanca. DVD dopolnilo 

priročnika [nega bolnika, 

osebna higiena, starejši 

ljudje, bolezni, gerontologija, 

paliativna oskrba] 

Paul Pollack: Moja prva jadranja 

[jadranje, pomorstvo]

Mitja Zupančič: Morsko prase 

[jadranje, morska plovba, 

navigacija, meteorologija, 

vetrovi, Morsejeva abeceda, 

varnost, hrvaške ljudske pesmi, 

Jadran, kuharski recepti]

Šport
Duško Dragić: Formula 1 [avtomobilizem, 

dirkalni avtomobili, tekmovalna moštva, 

svetovna prvenstva, vozniki, zgodovinski 

pregledi, albumi]

Gasbene CD-plošče

Neca Falk [vokal] in Boštjan 

Narat [avtor besedil in glasbe]: 

Od daleč [zvočni posnetek, 

šansoni] 

Spoštovani starši!

V mesecu septembru odpiramo vrata naše nove 

igralnice v Vodicah. Namenjena bo malčkom od 

11 mesecev do 6 let. Če Vaš malček potrebuje 

aktivno, zabavno in zanesljivo varstvo se lahko 

obrnete na nas.

Za več informacij nas kontaktirajte na spodnji 

naslov:

Petra Kladnik o.d.d.

031 380 443

kladnik.petra@gmail.com

H
PGD POLJE vas vabi na GASILSKO 

VESELICO z ansamblom DEJAN 

VUNJAK & Brendijeve barabe 

dne 12. 7. 2014 ob 20. uri.

V popoldanskem času bo s pričetkom  

ob 14. uri potekalo tudi  

POKALNO TEKMOVANJE GZ SLOVENIJE  

za starejše gasilce in gasilke.

Pričetek kegljanja bo v petek, 

11. 7. 2014 ob 20. uri.

i i
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Naslednji Kopitarjev glas izide 25. 8. 2014. 

Prispevke pošljite najkasneje do 4. 8. 2014. n kronika
Poročilo za obdobje 24. 4. –5. 6. 2014

Kriminaliteta
Tudi v zadnjem obdobju so bili na pohodu nepridipravi. V Vodicah so policisti dvakrat obrav-

navali vlom v stanovanjsko hišo in tatvino denarnice iz osebnega avtomobila. V Zapogah pa 

so nekoga zasrbeli prsti po registrski tablici. 

Prometna nesreča s telesnimi poškodbami se je zgodila na državni cesti Vodice–Moste. Vzrok 

nesreče naj bi bila nepravilna smer vožnje. 
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V Kosezah pri Vodicah, sobota, 21. 6. 2014, ob 14.30

Za koga? Za prostovoljce, gasilce vseh generacij in VSE, ki želimo spoznati ali osvežiti gasilske veščine, 

izmenjati primere dobre prakse in se razvedriti.

Program srečanja, ki ima družabno, gibalno-aktivno in poučno noto:

začetek ob 14.30,

14.40–16.30: start pohoda na 3,6 km dolgi krožni poti s skupinskimi nalogami,

15.00–20.00: klepetalnica o izkušnjah in priložnostih prostovoljstva,

16.00–19.00: zbijanje tarče s staro ročno brizgalno pri gasilskem domu,

16.00–19.00: stare ‘gasilske’ igre skupaj s krajani in navijači,

16.00–20.00: panoramska vožnja skozi občino - z anekdotami in legendami,

prebiranje izbranih zgodb o gasilskih dogodivščinah,

pogostitev in razdelitev praktičnih daril prijavljenim udeležencem,

veselo druženje z MLADIMI GAMSI,
ob 20.00: razglasitev rezultatov in podelitev nagrad.

Namen:

druženje ob zgodbah, praktičnih in miselnih nalogah ter igrah, 

tudi na igriv način se lahko kaj uporabnega naučimo,

zabavno spoznavanje pomena prostovoljstva in skrbi za skupno dobro,

spoznavanje zanimivih praks med udeleženci in društvi,

prikaz kulturnih in zgodovinskih posebnosti v občini Vodice,

živahno in poučno druženje z (gasilskimi) sovrstniki iz vse Slovenije.

Celoten razpis in prijave na www.pgdsinkovturn.si.

Kontakt: Marija Kunstelj, tel. 041 207 748,

Organizatorja: Gasilska zveza Slovenije in Prostovoljno gasilsko društvo Šinkov Turn

Pridružite se kot aktivni udeleženci ali navijači!
DOBRODOŠLI!



RAZPREDELNICA DOGODKOV IN PRIREDITEV
Dan Datum Ura Dogodek/prireditev Organizator Lokacija

JUNIJ

ČETRTEK 19. 6. 2014 19:00 TEČAJ UPRAVLJANJA Z DEFIBRILATORJEM OBČINA VODICE KD VODICE

SOBOTA 21. 6. 2014 14:30 MEDGENERACIJSKO SREČANJE ČLANIC 

IN VETERANOV GASILSKE ZVEZE 

SLOVENIJE

PGD ŠINKOV TURN, 

GASILSKA ZVEZA 

SLOVENIJE

ŠINKOV TURN

TOREK 24. 6. 2014 19:00 PRIREDITEV OB DNEVU DRŽAVNOSTI OBČINA VODICE KD VODICE, POD LIPAMI

JULIJ

NEDELJA - 

SOBOTA

6. 7. 2014 - 

12. 7. 2014

8:55 - 16:00 ORATORIJ ŽUPNIJA VODICE OKOLICA VODIŠKE CERKVE

SOBOTA 12. 7. 2014 20:00 VESELICA PGD POLJE POLJE

PONEDELJEK 

- PETEK

14. 7. 2014 - 

18. 7. 2014

9:00 - 13:00 POČITNIŠKA KRATKOČASNICA: 

POLETNA USTVARJALNICA

OBČINA VODICE POŠ UTIK

SOBOTA 19. 7. 2014 20:00 VESELICA Z ANSAMBLOM NALET PGD VODICE KD VODICE, POD LIPAMI

PONEDELJEK 

- PETEK

21. 7. 2014 - 

25. 7. 2014 

9:00 - 13:00 POČITNIŠKA KRATKOČASNICA: 

ŠPORTNI TEDEN

OBČINA VODICE TENIS KLUB KUBU VODICE

PONEDELJEK 

- PETEK

28. 7. 2014 - 

1. 8. 2014

9:00 - 13:00 POČITNIŠKA KRATKOČASNICA: 

TEDEN DOŽIVETIJ

OBČINA VODICE POŠ UTIK, TENIS KLUB KUBU  

VODICE, PO OBČINI

AVGUST

PONEDELJEK 

- PETEK

4. 8. 2014 - 

8. 8. 2014

9:00 - 13:00 POČITNIŠKA KRATKOČASNICA: JEZIČNA 

ŠOLA - ANGLEŠČINA

OBČINA VODICE POŠ UTIK

PETEK 15. 8. 2014 11:00 PIKNIK DU BUKOVICA - ŠINKOV TURN 

ZA ČLANE DRUŠTVA

DU BUKOVICA - 

ŠINKOV TURN

GASILSKI DOM KOSEZE  

(V PRIMERU SLABEGA VREMENA 

V KD UTIK)
PONEDELJEK 

- PETEK

18. 8. 2014 - 

22. 8. 2014

8:00 - 15:00 POLETNO POČITNIŠKO VARSTVO POD 

RAŠICO

SD STRAHOVICA, 

OBČINA VODICE

SELO, KOČA SD STRAHOVICE

NEDELJA 31. 8. 2014 11:00 - 17:00 AMATERSKO SVETOVNO KOLESARSKO 

PRVENSTVO 

KOLESARSKO 

DRUŠTVO ROG

CESTA ZBILJE - VODICE (R2-

413/1079), CESTA LJUBLJANA 

(ŠENTVID) - VODICE (R3-639/1141)
SOBOTA 30. 8. 2014 9:00 12. SREČANJE STARODOBNIKOV MOTO CLUB MAK 

VODICE

POLJE


